
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
 
15/2005.  
 
 

J e g y ző k ö n y v  
 
 
Készült a Kiskunmajsa Város Képviselő-testületének 2005. augusztus 31-i 14 órai kezdettel 
megtartott testületi üléséről. 
 
 
Jelen vannak: 
 
 

Önkormányzat részéről:  
 

Leiz Sándor, Udvardi Illés, Serbán György, Mózer Gyula, Fogl András, Farkas Mihály, 
Kertész Farkas Zsuzsanna, Csomor Lajos, Feró Sándor, Dr. Tárai Éva, Dósai Imre, Terbe 
Zoltán, Farkas Zoltán, Kiss Károly, Kolompár Orbán képviselők és Faludi Tamás 
polgármester /16 fő – 84,21% - 4 fő később érkezik/ 

 
Jelen vannak továbbá: 

 
Dr. Csávolszki László címzetes főjegyző, Dr. Dörmő Róbert aljegyző, Deményi Ernő 
főtanácsos, Váradiné Dr. Tóth Zsuzsanna, Gulyás Jánosné, Béres László osztályvezetők, 
Halász Mónika belső ellenőr és Király Zoltán a DARFT Kht. munkatársa 
 
 

Faludi Tamás polgármester köszönti a jelenlévőket, megállapítja, hogy 12 fővel az ülés 
határozatképes, azt megnyitja. 

 

/Megérkezett Kolompár Orbán képviselő/ 

 

Jegyzőkönyv hitelesítőnek felkéri Leiz Sándor és Terbe Zoltán képviselőket. Kéri aki egyetért a 
jegyzőkönyv hitelesítők személyével kézfeltartással szavazzon. 
 
Kiskunmajsa Város Képviselő-testülete a jegyzőkönyv-hitelesítők személyét 13 igen szavazattal - 
egyhangúlag elfogadta. 
 
Faludi Tamás polgármester ismerteti a napirendi pontokat, kéri a képviselőket tegyék meg 
észrevételeiket. 
 
/Megérkezett Fogl András és Farkas Mihály képviselő/ 
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Mivel kérdés, észrevétel nem érkezett, Faludi Tamás polgármester a napirendi pontokat a zárt 
ülés tartásával felteszi szavazásra. 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a napirendi pontokat és a zárt ülés 
tartását 15 igen szavazattal - ellenszavazat és tartózkodás nélkül - egyhangúlag elfogadta. 
 

N a p i r e n d 
 
1./ Tájékoztató két testületi ülés közötti fontosabb ügyekről 

Előadó: Faludi Tamás polgármester 
Mózer Gyula alpolgármester 
 

2./ Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
Előadó: Faludi Tamás polgármester 
 

3./ …./2005. (….) rendelet-tervezet Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
és Hivatala Szervezeti és Működési Szabályzatának megállapításáról szóló 15/2003. (IV.30.) 
Ktr. módosításáról 
Előadó: dr. Tárai Éva Ügyrendi Bizottság elnöke 
 

4./ …./2005. (….) rendelet-tervezet a állatok tartásáról 
Előadó: Dr. Dörmő Róbert Szervezési és Igazgatási osztályvezető 
 

5./ …./2005. (….) rendelet-tervezet a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló 14/2005. 
(V.30.) rendelet módosításáról 
Előadó: Udvardi Illés Egészségügyi, Szociális Bizottság elnöke 

 
6./ …./2005. (….) rendelet-tervezet a pénzbeli és természetbeni ellátásokról, valamint a 

személyes gondoskodás keretébe tartozó gyermekjóléti alapellátások igénybevételének 
szabályairól szóló 4/2003. (II.12.) rendelet módosítása 
Előadó: Udvardi Illés Egészségügyi, Szociális Bizottság elnöke 

 
7./ …./2005. (….) rendelet-tervezet a pénzben és természetben nyújtott ellátásokról szóló 

többször módosított 26/2003. (XI.27.) rendelet módosítása 
Előadó: Udvardi Illés Egészségügyi, Szociális Bizottság elnöke 

 
8./ Jelentés a 2005. évi költségvetés I. félévi végrehajtásáról 

Előadó: Faludi Tamás polgármester 
 
9./ A Többcélú Kistérségi Társulás működésével kapcsolatosan megfogalmazott Interpellációra 

adott válasz el nem fogadása tárgyában tartott vizsgálatról 
Előadó: dr. Tárai Éva Ügyrendi Bizottság elnöke 

 
10./ Városfejlesztési, Vállalkozási, Idegenforgalmi Bizottság előterjesztései 

Előadó: Fogl András bizottsági elnök 
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a) Kuksós u. telefonoszlop áthelyezés 
b) Energia audit elkészítésére szerződés megkötése a Power-Energy Kft-vel 
c) Rendezési terv módosításával kapcsolatos javaslatok 
d) Vízhálózat fejlesztések 
e) Péter Szabó János szennyvíz bekötési igénye 
f) Dózsa György Gimnázium, Szakközépiskola és Kollégium többletenergia igénye 
g) Helyi buszjárat menetrendjének megállapítása 
h) Tájékoztató a Dél-alföldi Régió Ivóvízminőség-javító Programjáról 
i) Ipari park területének értékesítése kapcsán benyújtott interpellációra adott válasz el nem 

fogadása tárgyában tartott vizsgálat 
 

11./ Vagyongazdálkodási Bizottság előterjesztései 
Előadó: Kolompár Orbán bizottsági elnök 
 
a) Abonyi Péter bérleti kérelme 
b) Hajdú Krisztina bérleti kérelme 
c) A cigánytelepen élő családoknak kedvezményes építési telkek biztosítása 
 

12./ Oktatási, Művelődési, Ifjúsági, Sport és Kisebbségi Bizottság előterjesztései 
Előadó: Kertész Farkas Zsuzsanna bizottsági elnök 
 
a) Dózsa György Gimnázium, Szakközépiskola és Kollégium, valamint az Egressy Béni 

Alapfokú Művészetoktatási Intézmény pedagógiai programjának módosítása 
b) Egressy Béni Alapfokú Művészetoktatási Intézmény kérelme 
c) Felsőoktatási intézményben továbbtanulók támogatása 
d) Tanulmányi ösztöndíj pályázat név választása 
e) Közalkalmazottak étkezési hozzájárulása 

 
13./ Polgármester előterjesztései 

Előadó: Faludi Tamás polgármester 
 
a) Hitelfelvétel a város működési kiadásainak finanszírozásához 
b) Intézmények pedagógiai programjai véleményezésének díjazása 
c) Cigány Kisebbségi Önkormányzat kérelme 
d) Egressy Béni Alapfokú Művészetoktatási Intézmény kérelme 
e) Iskolatej program 
f) Az ’56-os Múzeum további működtetése 
g) Hátrányos Helyzetűek Egyesületének támogatása 
h) Használt számítógépek beszerzése 
i) Majsa napi vendéglátás 
j) Bérfejlesztés 2005. IX. 1-től 
k) Jegyzői bérfejlesztés 
l) ,,Mindennapi környezetünkért 2005” pályázat 
 

14./ Költségvetési Bizottság előterjesztései 
Előadó: Serbán György bizottsági elnök 
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15./ …./2005. (….) rendelet-tervezet az Önkormányzat 2005. évi költségvetését megállapító 
1/2005. (III.18.) Ktr. módosításáról 
Előadó: Faludi Tamás polgármester 

 

16./ E g y e b e k 
 

a, Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2006. évre 
Előadó: Faludi Tamás polgármester 

 
17./ Rendszeres szociális segély II. fokon történtő elbírálása /Zárt ülés anyaga./ 

Előadó: Udvardi Illés Egészségügyi, Szociális Bizottság elnöke 
 
 
 
1./ N a p i r e n d 

Tájékoztató két testületi ülés közötti fontosabb ügyekről 
Előadó: Faludi Tamás polgármester 

Mózer Gyula alpolgármester 
 
/Szóbeli előterjesztés/ 
 
Faludi Tamás polgármester beszámolójában a következőket ismerteti: 
 
Nyári szünet volt ezért a meghívások száma is sokkal kevesebb. Július 22-én rendezték meg 
Kiskunmajsán az Agrikon KAM Kft. a nyílt napját, nagyon kedves családias ünnepséget 
rendezett a Kft. vezetősége. Örülök, és köszönöm ezúton is, hogy meghívtak és részt vehettem 
ezen a nyílt napon. Az Kft. vezetése mindent megtesz azért, hogy a dolgozóik jól érezhessék 
magukat abban a környezetben. A város vezetése örülhet annak, hogy ez a cég Kiskunmajsán 
van. Ezúton is kívánunk az Agrikon minden dolgozójának sikeres munkát.  
 
Július 25-én a Kistérségi Kht.-nál volt a Leader + program tárgyalása. Örömmel tájékoztatom 
a tisztelt városlakókat és a képviselőtestületet is, hogy nagy erővel beindult a Leader + akció 
szervezése. Minden a térséghez tartozó önkormányzat elfogadta és támogatja az ebben való 
részvételt. 
 
Július 30-án Csólyospáloson vettünk részt a falunapon. Csólyospálos zászlót kapott, ezért is 
volt jelentős az idei ünnep.  
 
Augusztus 27-én volt Szankon a VII. Szankfeszt Néptáncfesztivál, színvonalas műsorral 
várták a szankiak az odalátogatókat. 
 
A nyári szünetben mindenképpen kellett tartani egy rendkívüli ülést a rendezési terv 
módosításával kapcsolatban, ez július 27-én elfogadásra is került. Ezt a rendkívüli testületi 
ülést, azonban határozatképtelenség miatt négyszer kellett megtartani. Ehhez még szeretnék az 
egyebek között pár szót szólni.  
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A felújításokról is szeretnék említést tenni. Képviselő-testületünk döntött a CÉDA és TEKI 
pályázatokban felújításokról, beruházásokról. Elkezdődtek a csapadékvíz elvezető rendszer 
bővítésének munkálatai az Akácfa, Kinizsi és az Iparhegyi utcákban. Az intézményi 
felújítások, karbantartások részben még folynak. A Dózsa György Gimnáziumnál a 
villanyhálózat bővítése már befejeződött. Az Arany János Általános Iskolának a Bajcsy utcai 
része, a Sportpályán még folyamatban az öltöző felújítása. A Szociális Otthon tetőfelújítása is 
a napokban elkezdődik. 
 
 
Mózer Gyula alpolgármester beszédében elmondja: 
 
Augusztus 19-én Szikora Gyula úr a Jonathermál Rt. elnök vezérigazgatója meghívására részt 
vettem a hullámmedence ünnepélyes átadásán.  
 
Még a nyár elején nyert egy pályázatunk, melyben rendszám felismerő rendszerre pályáztunk. 
Az eszköz beszerzése megtörtént, ezt át is adtuk a helyi rendőrőrsnek. A rendőrségnek nagy 
segítséget jelent a lopott gépjárművek kiszűrésénél. Ez a rendszer mindenképpen 
hozzájárulhat a közbiztonság javulásához.  
 
Az elmúlt két évhez hasonlóan idén is városunkban járt a Virágos Magyarországért zsűrije. 
Igen csapadékos nyár után állunk, de Kiskunmajsa zöldövezeti részei szépen, rendben vannak 
tartva. Az értékelés és a díjátadó később lesz.  
 
 

2./ Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
Előadó: Faludi Tamás polgármester 
 
/Írásos előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve/ 
 
Faludi Tamás polgármester ismerteti: 
 
Az alábbi határozatnál szeretnék határidő módosítást kérni.  
 
A 109/2005. számú határozat az építési telkek visszaadása esetében a jogi előkészítés és a 
szerződés visszavonás folyamatban, ezért szeretnék határidő módosítást kérni 2005. 
szeptember 15-ig. 
 
A 128/2005. számú határozatnál a Kiskunmajsa, Fő u. 73. szám alatti ingatlan értékesítésére 
2005. szeptember 1-jén 1000 –ra van meghirdetve az árverés. A kiírás miatt kérnék határidő 
hosszabbítást 2005. szeptember 15-ig. 
 
A 150/2005. számú határozatnál a megkeresésre eddig válasz nem érkezett. Abban az esetben, 
ha 2005. szeptember 30-ig nem érkezik válasz, a döntésünket visszavonjuk.  
 
A 178/2005. számú határozat esetén a jegyző úr ad tájékoztatást. Határidő módosítást kérek 
2005. október 31-ig. 
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A 189/2005. számú határozatnál a jogi előkészítés folyamatban. 2005. szeptember 15-ig kérek 
határidő módosítást.  
 
A 191/2005. számú határozatnál az adás-vételi szerződés megkötése folyamatban, határidő 
módosítást kérek 2005. szeptember 15-ig. 
 
Szeptember 15-ig kérek határidő-módosítást a 197/2005. számú határozatnál. Ezt a kérelmet 
minden bizottságnak meg kell tárgyalni, hogy egységes vélemény szülessen. A következő 
testületi ülésre előterjesztés készül. 
 
A 212/2005. számú határozatnál nekem kellett volna a viziközmű más üzemeltetésére 
vonatkozóan előterjesztést tennem arról, hogy a 100%-os Kft. mennyibe kerülne az 
önkormányzatnak. 90 %-ban kész az előterjesztést, de vannak még dolgok, amiket pontosítani 
kell. Határidő-módosítást kérek 2005. szeptember 30-ig.  
 
215/2005. számú határozatnál szintén a szerződéskötés folyamatban. Határidő módosítást 
kérek 2005 .szeptember 15-ig.  
 

Faludi Tamás polgármester kéri a képviselőket, tegyék meg észrevételeiket a lejárt határidejű 
határozatokkal kapcsolatban. 
 
Terbe Zoltán képviselő elmondja: 
 
A Kiskunmajsai Helytörténeti Gyűjtemény építésével kapcsolatban szeretnék kérni részletes 
tájékoztatást. Korábban újságcikkben megjelent, hogy az idei Majsa Napok alkalmával, már 
szalagátvágással felavathatjuk a város helytörténeti gyűjteményének új épületét, azonban a 
munkálatok még el sem kezdődtek. A múzeum dolgozói a kért határidővel az épületet átadták, 
azóta nincs működő helytörténeti gyűjtemény Kiskunmajsán. Az „építési engedélyezés 
folyamatban van”, ez egy stádium, de már tudhatnánk információt arról, mikor készül el az új 
múzeum, hogy megkezdhessük a visszaszámlálást. 
 
Faludi Tamás polgármester válaszol: 
 
A visszaszámlálás máris folyamatban van, ez akkor kezdődött el, amikor a képviselő-testület a 
nyári rendkívüli ülések sorozatának negyedikében elfogadta a rendezési tervet. Ez volt a 
feltétele annak, hogy az építés engedélyezése elindulhasson. Az eljárás ezzel elindult, az 
építési engedély - és a bontási engedély kérelmek bent vannak. A három épület közül kettőre 
már megvan, a harmadikra a héten adják ki a bontási engedélyt. A múzeum építési engedélye 
is rövid időn belül engedélyeztetésre kerül, de a vállalkozás mindenképpen meg kívánja várni 
azt, amíg az áruháznak az építési engedélye is jogerős lesz. Számukra is ez a 100%-os 
biztonság, de amikor már a szakhatósági vélemény megvan, már akkor elkezdődik a múzeum 
építése. A kettőt együtt kívánják végrehajtani, határidőt nem tudok mondani. Az építési 
engedélyt nem a Polgármesteri Hivatal adja ki, hanem a szakhatóság. Szinte minden 
szakhatóságot megkerestünk és kértük, hogy ne harminc nap legyen az elbírálási idő, hanem 
rövidebb. Amennyiben az engedélyeket megkapják két héten belül, akkor még idén szeretnék 
átadni mind a két épületet. Amennyiben húzódik a határidő, akkor csak jövő tavaszra tudják 
ezt biztosítani. 
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Terbe Zoltán képviselő reflektál: 
 
A múzeum védetlen tárgyainak, illetve a dolgozók elhelyezése még nincs megoldva. 
Szeretném kérni a polgármester urat, hogy a város nyújtson segítséget a múzeum dolgozóinak, 
hogy a téli időszakot átvészeljék, mert most nincs irodájuk és az udvaron dolgoznak kint.  
 
Faludi Tamás polgármester hozzáteszi: 
 
Tegnap tartottam intézményvezetői megbeszélést, ahol kértem az intézményvezetőket, hogy 
valahol fel tudnának-e szabadítani egy vagy két helyiséget, hogy a múzeum dolgozóinak egy 
rövid időre át tudnák adni. Meg fog oldódni ez a probléma.  
 
Terbe Zoltán képviselő elmondja: 
 
A tavasz folyamán az ipari parkban vállalkozók részére biztosítottunk területet. Az egyik 
vállalkozás részére biztosított területet polgármester úr az egyik testületi ülésen elég vitatható 
módon visszavonatta. Ebben az ügyben válaszlevél érkezett a vállalkozótól. Miért nincs 
előttünk ennek az ügynek a folytatása? Ha vállalkozóbarátok szeretnénk lenni, akkor a 
vállalkozók felé gyors reagálásokat kellene tenni, mindenféle kérdésben, annak érdekében, 
hogy a vállalkozás folytathassa tevékenységét. 
 
Faludi Tamás polgármester válaszol a feltett kérdésre: 
 
Természetesen a levelet azonnal továbbítottam a Vagyongazdálkodási Bizottsághoz. A 
bizottság a következő testületi ülésre előterjesztést készít. 
 
Fogl András képviselő elmondja: 
 
A 109/2005. számú határozatnál két telek visszaadásáról van szó, itt határidő módosítást kért a 
polgármester úr. Ez a két telek újból értékesítésre kerül-e, és az ár meghatározása megtörtént-
e? 
 
Faludi Tamás polgármester hozzáteszi: 
 
Ez a két telek a Szik u. 2. és a Kinizsi u. 1/b. 
 
Dr. Csávolszki László címzetes főjegyző ismerteti: 
 
Az értékesítendő telkek árát megállapították. Döntés született arról is, hogy visszavételre 
kerüljön. Technikai megoldás volt, hogy ez mögött pénznek kell-e mozogni. A 
Vagyongazdálkodási Bizottság tárgyalta, és a pénzmozgás nélküli megoldást javasolták. 
Ügyvédeink fogják az adásvételi szerződés azon formáját választani a visszavételnél, hogy 
pénznek ne kelljen mozogni.  
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Fogl András képviselő nem ért egyet: 
 
Mikor történt ezen telkek árának megállapítása, illetve döntött-e arról a testület, hogy 
megkezdik ezek értékesítését? 
 
Kolompár Orbán vagyonbizottság elnöke ismerteti: 
 
Mindkét telek árának megállapítása megtörtént, melyet a testület már korábban jóvá is 
hagyott. A vásárlási szándékkal előálló két tulajdonosnak árkompenzációt kellett volna fizetni. 
Nem jó, ha az önkormányzaton belül a pénzek úgy mozognak, főleg a Szik u. 2. alatt az egyik 
igénylő telekcsere szándékkal állt elő, a tulajdonában lévő telket annak idején megkapta 
118.000,- Ft-ért ebből az önkormányzat szociális juttatásként 100.000,-Ft vissza nem térítendő 
támogatást adott. A Szik u. 2. szám alatti telket az önkormányzat 500.000,-Ft-os telekárban 
állapította meg. Gyakorlatilag a két telekár közötti mindazon részt, amit az önkormányzat 
támogatásként oda adott a családnak azzal nem kell foglalkozni, de a telekár különbözetét a 
család vállalta, hogy 2005. december 31-ig kifizeti. Amikor a két telekigénylő tudja rendezni a 
jogi hátterét a telekvásárlásnak, valamint ki tudja egyenlíteni a fennálló telekár különbözetet 
az önkormányzatnak, akkor lehet ezekkel a dolgokkal újra foglalkozni. 
 
Faludi Tamás polgármester hozzáteszi: 
 
Ez egy olyan telek, amit annak idején az önkormányzat szociális telekként adott ingyen. 
Ennek akkor is meg kellett határozni az árát és azt kapta meg papíron az illető. Ez jelentett 
most problémát és ehhez kellett egy bizottsági támogatás, hogy nehogy azt a pénzt amit annak 
idején fel sem vett azt kelljen visszafizetni.  
 
Fogl András képviselő folytatja: 
 
A 127/2005 számú határozat a Malom utcai telkek értékesítése. A bizottsági ülésen és a 
testületi anyagban foglalkoztunk vele. Erre majd akkor térek ki. A 128/2005. számú határozat 
a Kiskunmajsa, Fő u. 73. szám alatti ingatlan értékesítése. Ennek kapcsán szeretném 
megjegyezni, hogy jelen voltam azon az Oktatási Bizottsági ülésen, ahol felolvasták Kozma 
Huba úr levelét, melyben segítségért fordult a Polgármester úrhoz. Javaslom, hogy 
amennyiben sikertelen lenne a szeptember 1-jei árverés, akkor adjuk át az épületet a múzeum 
dolgozóinak ingyenes bérlet formájában. A 130/2005. számú határozat az ipari park 
értékesítésével kapcsolatban a terület értékesítése folyamatban, ezt nem egészen értem, hogy a 
belterületbe vonás húzódik adott esetben, vagy a szerződések nem kerültek még aláírásra, 
indokolt esetben pedig határidő módosítást kellett volna kérni. 
 
Faludi Tamás polgármester válaszol: 
 
A határozat úgy szólt, hogy felhatalmazza a polgármestert az intézkedések megtételével. Azért 
nem kértem határidő módosítást, mert a szükséges intézkedések megtétele megtörtént. A 
kimérések elkészültek, csak ezután lehet kérni a belterületbe vonást. Most a belterületbe vonás 
folyamatban, csak ha ez lezárul akkor kerülhet sor a szerződéskötésre. Ezek valóban komoly 
határidők.  
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Fogl András képviselő folytatja: 
 
A CÉDA pályázat második fordulójával kapcsolatban június 15-i határidő volt megadva. 
Ebben az anyagban találkoztam először azzal, hogy a kistérségben olyan döntés született, hogy 
az első kör teljes összegét kapja Kiskunmajsa és a második fordulóban csak Szank indul.  
 
Faludi Tamás polgármester ismerteti: 
 
A testületet erről tájékoztattuk, amikor Szank úgy döntött, hogy ebből a támogatásból a 
feladatot nem tudják megoldani, ezért ajánlották fel, hogy legyen a teljes összeg 
Kiskunmajsáé. Így emelkedett az összegünk 6.300.000,-Ft-ra, de még így sem volt szükség a 
700.000,- Ft önerőre. A testület arról döntött, hogy a második fordulóban szükség lesz az 
önerőre, sajnos olyan kevés volt a pénz, hogy a 700.000,- Ft önerőhöz nem kellett nyúlni.  
 
Fogl András képviselő folytatja: 
 
Terbe képviselőtársam már a múzeum terveivel kapcsolatban kérdést tett fel, nem emlékszem 
pontosan a kivitelezővel kötött szerződés tartalmára. Nem-e köt bennünket valami határidő, 
hogy a vállalkozónak mikor kell átadni a múzeumot. Számunkra talán ez a fontos. 
Tájékozódtam, és valóban ezen engedélyek beszerzése a nyári szünet miatt is, igen 
elhúzódhat. A szerződés tartalmaz-e teljesítési időpontot?  
 
Faludi Tamás polgármester elmondja: 
 
Nem tartalmaz a szerződés határidőt, nem is tartalmazhat. Sem a kivitelező, sem pedig az 
önkormányzat nem tudott garanciát vállalni arra, hogy mikorra tud a kivitelező számára terület 
biztosítani, mikorra tudjuk a rendezési terv módosítást elfogadni. És attól kezdve még mennyi 
idő, mire a jogerős építési engedélyeket kiadják. Elsősorban a mi érdekünk volt, hogy ne 
kössenek ki határidőt. Úgy gondolom a vállalkozás számára a legsürgősebb, hogy az áruház 
megépüljön. 
 
Fogl András képviselő mondja: 
 
A 179/2005. számú határozatnál a közlekedési táblák kihelyezésével kapcsolatban szeretném 
megkérni a polgármester urat, hogy tárgyaljon a rendőrséggel, hogy a lehetőségek szerint 
sokkal hatékonyabb és határozottabb fellépést eszközöljön. Nap mint nap közlekedek azon az 
útszakaszon, ma is 11 autót számoltam ami tilosban parkolt. A táblák kihelyezése sajnos nem 
oldja meg ezt a problémát. Információm az volt, hogy kb. két hétig figyelmeztetik az ott 
parkolókat, azóta azonban már voltak tényleges büntetések.  
 
Polgármester úr több határozatnál határidő módosítást kért, a kért módosításokat elfogadom, 
de ezek a módosítások is azt mutatják, hogy egy szerződés aláírásához két hónapra van 
szükség. Ezt a folyamatot talán fel kellene gyorsítani. 
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Dr. Csávolszki László címzetes főjegyző hozzáfűzi: 
 
Amikor az Önkormányzat az eladó a vevő pedig valamely külső személy, akkor a vevő hozza 
az ügyvédet és ő sem jelentkezik azonnal, amikor megkapja az önkormányzattól a határozatot. 
Ez bizony nem az önkormányzat hibája. 
 
Fogl András képviselő folytatja: 
 
A 192/2005. számú határozatnál a „Holdfény-2001” fogyatékosokért Alapítvány kérelme 
kapcsán a magyarázó szöveg utolsó mondata úgy szól, hogy - „a szerződés megkötésével a 
Polgármesteri Hivatal jogászai vannak megbízva”.  
 
Dr. Csávolszki László címzetes főjegyző hozzáteszi: 
 
A véleményezéssel vannak megbízva a Hivatal jogászai, nem pedig a szerződéskötéssel.  
 
Fogl András képviselő elmondja:  
 
A 193/2005 számú határozat esetében a vásárló az önkormányzat volt, vagy az 
Ingatlanfejlesztő Kft? 
 
Faludi Tamás polgármester hozzáteszi: 
 
Ezt az ingatlant a Kft. vásárolta meg és így bővült az önkormányzat lakásállománya. 
 
Fogl András képviselő folytatja észrevételeit: 
 
A 209/2005. számú határozat az Arany János Általános Iskolában főzőzsámoly beszerzésére 
vonatkozó kérelem. Itt a beszerzés megtörtént-e? 
 
Faludi Tamás polgármester válaszol: 
 
A főzőzsámoly beszerzése és üzembe helyezése megtörtént.  
 
Fogl András képviselő kérdezi: 
 
A 214/2005. számú határozat Kolompár László Hársa u. 9. szám alatti lakos kérelme. A 
Vagyongazdálkodási Bizottság ezt a napirendet tárgyalta. Ezen a bizottsági ülésen javasoltam, 
hogy csak abban az esetben támogassuk, ha a Megyei Katasztrófa és Kárenyhítési 
Bizottsághoz is fordulunk. Ezt a javaslatot akkor a bizottság teljes mértékben támogatta és 
most pedig csak egy 100.000,-Ft-os kárenyhítési támogatás kifizetéséről tudok. Van-e esetleg 
reagálás a Megyei Katasztrófa és Kárenyhítési Bizottság részéről?  
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Faludi Tamás polgármester válaszol: 
 
Testületi ülésen kérte képviselőtársam, hogy külön forduljunk a Katasztrófavédelemhez. 
Jegyző úr fel is vette velük a kapcsolatot, de nem éreztük úgy, hogy ez legyen a feltétele a 
100.000,-Ft megfizetésének. További négy ingatlan ügyében is fordulunk a Megyei 
Katasztrófavédelemhez. Egyénileg is be lehet adni a kérelmeket a városlakóknak, de nagyon 
szigorú elbíráláson vesznek részt.  
 
Dósai Imre képviselő elmondja: 
 
A múzeummal kapcsolatban szeretnék kérdezni, hogy létezik-e olyan szerződés, hogy minden 
következmény nélkül visszaléphet-e a SPAR a beruházástól? A múzeumnak a tél folyamán 
gazda nélkül még tovább romlik az állapota, az új múzeum építése pedig még el sem 
kezdődött.  
 
Faludi Tamás polgármester ismerteti: 
 
Javaslom képviselőtársaimnak, hogy tekintsék meg a szerződéseket. A beruházó nem tud 
visszalépni a szerződéstől. Maximum egy hónapon belül elindul az építkezés, mind a két 
helyen egy időben. 
 
Dósai Imre képviselő folytatja: 
 
A 216/2005. számú határozat a „Vásártéri Konzorcium” ügye. A volt szovjet laktanya lőterén 
lévő ingatlan kifizetési halasztása függővé vált ettől, hogy realizálódik ez a konzorciumi 
szerződés. A telekrendezés időben megtörtént-e, vagy az is akadálya a szerződéskötésnek? 
 
Faludi Tamás polgármester válaszol: 
 
Ez nem akadálya a szerződéskötésnek. Az Önkormányzat méltányolható kérése az, hogy a két 
vállalkozás üljön le és tárgyaljon erről, de ebbe a Polgármesteri Hivatalnak is, mint a 
Konzorcium tagjának be kell szállni. A legnagyobb probléma az, hogy Eke Tamás úrral történt 
telefonbeszélgetésünk kapcsán elmondta, hogy a befektető egyelőre elállt befektetési 
szándékától, mert időközben a pályázatot fel függesztették.  
 
Dósai Imre képviselő hozzáteszi: 
 
Én a volt szovjet lőtéren lévő Majsa Farm ingatlanra gondoltam, ezzel kapcsolatban volt egy 
fizetési halasztásra vonatkozó határozatunk. Ez is akadályozta ezt a cserét, ez az akadály 
elhárult-e? 
 
Faludi Tamás polgármester elmondja: 
 
Én pedig a lakópark területét érintő területre gondoltam, van egy önkormányzati döntés, amire 
a vállalkozó eddig nem reagált. Ha a következő testületi ülésig nem döntenek, akkor 
visszavonom a határozatot és jogi útra kell terelni az ügyet. Szerettem volna elkerülni azt, 
hogy Kiskunmajsa Város Önkormányzata helyiekkel pereskedjen. 
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Dósai Imre képviselő kéri: 
 
A 217/2005. számú határozat az ipari parkban területek értékesítésével kapcsolatos. A leírtak 
és a polgármester úr előzőekben adott válasza nem fedik egymást. A határozat értékelésében 
az van, hogy a kiértesítés megtörtént és nincs utalás arra, amit a polgármester úr szóban 
elmondott, hogy a témát újratárgyalásra a testület elé terjeszti a Vagyongazdálkodási 
Bizottság. Javaslom, hogy a határozatba tájékoztatásként kerüljön ez is bele.  
 
Faludi Tamás polgármester ismerteti: 
 
Dósai Imre képviselő úr kérésére a 217/2005. számú határozat egészüljön ki azzal, hogy a 
következő testületi ülésre a Vagyongazdálkodási Bizottság a következő testületi ülésre ebben a 
témában a döntést a képviselő testület elé terjessze.  
 

Ezek után Faludi Tamás polgármester szavazásra bocsátja a lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról szóló beszámolót a határidő módosításokkal együtt. 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról szóló beszámolót a módosításokkal együtt 12 igen szavazattal – ellenszavazat 
nélkül, 3 fő tartózkodás mellett – elfogadja, és meghozza az alábbi határozatát. 
 
 

262/2005. sz. határozat 
Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
 

H a t á r o z a t 
 

 
- 12/2005. sz. határozat 
 Szarvas Tibor kérelme 
- 16/2005. sz. határozat 
 Boros Tibor kérelme 
- 20/2005. sz. határozat 
 Malom utcai terület belterületbe vonása 
- 90/2005. sz. határozat 
 A testületi ülések előkészítése tárgyában tett képviselői észrevételről 
- 92/2005. sz. határozat 
 Társadalmi önszerveződése 
- 98/2005. sz. határozat 

Városi Könyvtár és a Művelődési Központ átszervezésével kapcsolatos eljárás 
megindításáról 

- 104/2005. sz. határozat 
Kiskunmajsa 0353/145. hrsz.-ú terület erdőtelepítése 

- 127/2005. sz. határozat 
Malom utcai telkek értékesítése 
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- 130/2005. sz. határozat 
Ipari parkban terület értékesítése  

-  140/2005. sz. határozat 
Játszóeszközök felülvizsgálata 

- 143/2005. sz. határozat 
CÉDA pályázat második fordulója 

- 146/2005. sz. határozat 
Céltartalék terhére végrehajtandó feladatok sorrendjének meghatározása 

- 152/2005. sz. határozat 
Építési telkek visszaadása 

- 153/2005. sz. határozat 
Garas János ajánlata 

- 155/2005. sz. határozat 
Homokhátsági Regionális Hulladékgazdálkodási Kft. 2004. évi beszámolója 

- 171/2005. sz. határozat 
Tűzvédelmi, munkavédelmi feladatok ellátása az önkormányzati intézményekben 

- 172/2005. sz. határozat 
Múzeum terveinek bemutatása 

- 175/2005. sz. határozat 
Felkérés csoportos beszedési megbízás alkalmazására 

- 176/2005. sz. határozat 
Gimnázium elektromos felújítása 

- 177/2005. sz. határozat 
Intézményi pótigények 

- 179/2005. sz. határozat 
Közlekedéssel kapcsolatos bejárás 

- 180/2005. sz. határozat 
Homokhátsági Regionális Szilárdhulladék Kezelési Konzorcionális Együttműködés, 
Konzorcionális Szerződés és a Homokhátsági Regionális Hulladékgazdálkodási 
Vagyonkezelő és Közszolgáltató Részvénytársaság alapító okirat módosítása 

- 181/2005. sz. határozat 
Homokhátsági projektberuházás saját forrás biztosítása 

- 182/2005. sz. határozat 
Helyi buszközlekedéssel kapcsolatos pályázatok 

- 183/2005. sz. határozat 
Leader+ programban való részvétel 

- 184/2005. sz. határozat 
Városgazdálkodási Intézmény alapító okiratának elfogadása 

- 185/2005. sz. határozat 
Építési telkek árának meghatározása 

- 188/2005. sz. határozat 
Figura Attila vételi kérelme 

- 190/2005. sz. határozat 
Gyöngyösi István ajánlata 

- 192/2005. sz. határozat 
„Holdfény-2001” fogyatékosokért alapítvány kérelme 
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- 193/2005. sz. határozat 
Rádóczi Antalné bérleti szerződése 

- 194/2005. sz. határozat 
Városgazdálkodási Intézmény kérelme 

- 195/2005. sz. határozat 
Dr. Nagy Mária Magdolna háziorvos kérelme 

- 196/2005. sz. határozat 
XVIII. ker. Speciális Oktató és Fejlesztő Intézmény kérelme 

- 198/2005. sz. határozat 
„Barátság” Egyesített Szociális Intézmény alapító okiratának módosítása 

- 199/2005. sz. határozat 
Egészségügyi, Szociális Bizottság által előterjesztett kérelmek elutasítása 

- 200/2005. sz. határozat 
Közoktatási intézményekben biztosított pótlékok mértékének emeléséről 

- 201/2005. sz. határozat 
Via Tours Kiadó és Kereskedelmi Kft. ajánlata 

- 202/2005. sz. határozat 
Egressy Béni Alapfokú Művészetoktatási Intézmény igazgatójának vezetői pótléka 

- 203/2005. sz. határozat 
Egressy Béni Alapfokú Művészetoktatási Intézmény alapító okiratának módosítása 

- 204/2005. sz. határozat 
Beiskolázási támogatás 

- 205/2005. sz. határozat 
Napsugár Óvoda alapító okiratának módosítása 

- 206/2005. sz. határozat 
Oktatási, Művelődési, Ifjúsági, Sport és Kisebbségi Bizottság által előterjesztett 
kérelmek elutasítása 

- 209/2005. sz. határozat 
Arany János Általános Iskola főzőzsámoly beszerzési kérelme 

- 210/2005. sz. határozat 
127/2005. sz. határozat módosítása 

- 211/2005. sz. határozat 
Polgármester megbízása pályázatok benyújtásával 

- 213/2005. sz. határozat 
Önkormányzati intézmények fűtéskorszerűsítése 

- 214/2005. sz. határozat 
Kolompár László Hársfa u. 9. sz. alatti lakos kérelme 

- 216/2005. sz. határozat 
A „Vásártéri Konzorcium az új kiskunmajsai vásártér felépítésére” alapító okirat 
elfogadása 

- 217/2005. sz. határozat 
Az Ipari parkban terület értékesítése  
Kiskunmajsa Város Önkormányzata ezen határozatát az alábbiakkal egészíti ki: a 
Vagyongazdálkodási Bizottság a következő testületi ülésre előterjesztést készít. 

- 218/2005. sz. határozat 
Dr. Nagy Mária háziorvos háziorvosi szerződésének felmondásáról 
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- 219/2005 .sz. határozat 
Közbeszerzési szabályzat 
 

- 220/2005. sz. határozat 
Tourinform iroda pályázat kapcsán kialakult pénzügyi vitának peres vonzatáról 

- 221/2005. sz. határozat 
Az Arany János Általános Iskolában 6. évfolyamon alternatív osztály indítása 

- 222-235. sz. határozat 
Helyi lakáscélú támogatások megállapítása 

- 236-261. sz. határozat 
Helyi lakáscélú támogatások elutasítása 
 
 

– A Képviselő-testület a 109/2005. sz. határozat esetében a határidőt meghosszabbítja 
2005. szeptember 15.-ig. 

– A Képviselő-testület a 128/2005. sz. határozat esetében a határidőt meghosszabbítja 
2005. szeptember 15-ig. 

– A Képviselő-testület a 150/2005. sz. határozat esetében a határidőt meghosszabbítja 
2005. szeptember 30-ig. 

– A Képviselő-testület a 178/2005. sz. határozat esetében a határidőt meghosszabbítja 
2005. október 31-ig. 

– A Képviselő-testület a 189/2005. sz. határozat esetében a határidőt meghosszabbítja 
2005. szeptember 15-ig. 

– A Képviselő-testület a 191/2005. sz. határozat esetében a határidőt meghosszabbítja 
2005. szeptember 15-ig. 

– A Képviselő-testület a 197/2005. sz. határozat esetében a határidőt meghosszabbítja 
2005. szeptember 30-ig. 

– A Képviselő-testület a 215/2005. sz. határozat esetében a határidőt meghosszabbítja 
2005. szeptember 15-ig. 
 
 

3./Napirend 
…./2005. (….) rendelet-tervezet Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-
testülete és Hivatala Szervezeti és Működési Szabályzatának megállapításáról szóló 
15/2003. (IV.30.) Ktr. módosításáról 
Előadó: dr. Tárai Éva Ügyrendi Bizottság elnöke 
 
/Írásos előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve./ 
 
Dr. Tárai Éva ügyrendi bizottsági elnök ismerteti: 
 
Az Ügyrendi Bizottság 2005. augusztus 23-án megtartott ülésén megtárgyalta a Polgármester 
úr és Dr. Csávolszki László címzetes főjegyző úr előterjesztéseként az SZMSZ módosítására 
tett javaslatot, mely a Polgármesteri Hivatal ügyrendjére vonatkozott. Ennek alapján 
módosításra kerül az SZMSZ 4. számú melléklete, valamint a 7. számú melléklet, ami a 
Polgármesteri Hivatalnál foglalkoztatott köztisztviselők vagyonnyilatkozat tételi 
kötelezettségét tartalmazza.  



 - 16 - 

 
Jegyző úr kérésére a II. fejezet a Hivatal szervezetének 3. sora kiegészítésre kerül: „Képviselő-
testület által a Jegyző javaslatára kinevezett Aljegyző helyettesíti” – aki osztályvezetői 
feladatokat is ellát.  
 
Kérném a Képviselő-testületet, hogy a fenti kiegészítéssel fogadja el a rendeletet. 
 
Terbe Zoltán képviselő elmondja: 
 
Érdeklődnék, hogy a Hivatalon belül a Kistérségi Társulás miatt többletfeladatokat ellátó 
dolgozók díjazásában részesülnek-e, hogy a Kistérség feladatait is ellátják. Ha nem kapnak 
többletdíjazást, akkor a Kistérségi Társulás munkaszervezetére kapott normatív támogatást, 
hogyan használja fel a Társulás. 
 
Dr. Csávolszki László címzetes főjegyző válaszol a feltett kérdésre: 
 
A közeljövőben lesz a Kiskunmajsai Többcélú Kistérségi Társulnak társulási ülése, ennek 
időpontját az érintettekkel egyeztetni kell. Ezen próbálunk első alkalommal nevezőre jutni a 
Hivatal és a Társulás közötti munka feladatról, hogy van-e munkafeladat ellátására szerződés, 
erre egy későbbi interpellációs válaszban még visszatérünk. Most telítődött meg az a forrás, 
amivel már rendelkezni fog a Kistérségi Társulás, amire megállapodni tudunk. Aki megnézi a 
jogszabályokat - ez egy júniusi dátumú Magyar Közlönyben jelent meg –ez tartalmazza, hogy 
Kiskunmajsán milyen pénzekre számíthatunk a Kistérségben működési jelleggel, ezt összeg- 
és jogszerűen is a Társulás kapja meg és a négy kistérségi településnek kell megállapodnia, 
hogy ezt a normatív támogatást hogyan osztjuk fel. Ez egy olyan alku lesz a kistérséggel, 
amiben a mi polgármesterünk is részt vesz mint kistérségi elnök, illetve a szomszédos 
polgármesterek. Komoly esélyünk van arra, hogy a munkaszervezet olyan forrásokhoz jusson, 
mint amekkora kiadásunk lesz, ha ezt a támogatást a jövő évben is a költségvetési törvényben 
megkapjuk, akkor azt a fajta társadalmi munkavégzést, ami idén december 31-ig létezni fog, 
összesen a kistérségi feladatok ellátására pluszként csak fél létszámot kértünk, az összes többi 
belső átcsoportosítás úgy, hogy nem csökkent a Hivatal munkája, hanem a Kistérségével nőtt. 
Nem látjuk, hogy a jövőben mit kap a Kistérség és nem akartunk önálló létszámban 
gondolkodni. Amikor a Kistérséggel az első fordulóban meglesznek a tárgyalások, akkor 
látható és abból a forrásokból tudjuk fedezni a kiadásokat. Jövőre létszámot fogunk igényelni 
,és a létszám költségét és az összes dologi költségeket is a Kistérségtől kérjük.  
 
Faludi Tamás polgármester hozzáteszi: 
 
Valóban abban az esetben, ha már látható az, hogy a Parlament megszavazza a jövő évi 
költségvetésben a Többcélú Kistérségi Társulások működésére szánt összegeket, akkor lehet 
visszatérni ezekre a kérdésekre. Ha nem szavazza meg, akkor visszaáll minden a régi helyére, 
a Társulás pedig nincs. 
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Kertész Farkas Zsuzsanna képviselő elmondja: 
 
A Hivatal osztályai címszónál a pályázati referens munkaköri leírásánál úgy látom, hogy 
kimaradt a feladatköréből a Gyermek és Ifjúsági Önkormányzat segítése. Eddig benne volt, 
mint segítő kolléga és szeretném, ha ez így is maradna. 
Dr. Csávolszki László címzetes főjegyző válaszol: 
 
Köszönöm az észrevételt, a feladatköréből nem maradt ki, mert a dolgozóval is úgy 
állapodtunk meg, hogy egészen hosszú feladatleírást a Hivatali Ügyrend nem tartalmaz, 
hanem minden dolgozónak van egy munkaköri leírása és abban természetesen ez is benne van, 
és ő vállalta és csinálni is fogja. 
 
Dósai Imre képviselő mondja: 
 
Nehéz volt értelmezni azokat a szándékokat, hogy a Kistérségi Társulás működését, hogyan 
fogja a kormányzat finanszírozni. Úgy értelmezem, hogy a működésre lesz külön költségkeret. 
Most jegyző úr azt mondta, hogy teljes egészében a fél álláson kívül a többi az 
önkormányzatra hárult. Mindennek ez volt a célja, hogy a Többcélú Kistérségi Társulásba 
belépjünk és minél több feladatot vigyünk be a Társulás működésébe, hogy többlet 
normatívákat kapjunk. Ha többlet normatívát kapunk és ez a 3,5 fő a Kistérségi Társulás 
munkaszervezete, akkor ez egyértelműen a Társulás finanszírozásában kellene megoldani. 
Arra szeretnék rákérdezni, hogy a jegyző úr által említett társulási ülésen mi lesz az anyagi 
hozzáállás, a polgármester úr álláspontja a kiskunmajsai önkormányzat érdekében. Javaslom, 
hogy a Társulás munkaszervezetének a Kistérségi Társulás biztosítsa a működéshez szükséges 
feltételeket, a munkabért és az eszközöket. 
 
Faludi Tamás polgármester válaszol: 
 
Teljes mértékben egyetértünk képviselőtársammal, hiszen ez az önkormányzat érdeke is. 
 
Terbe Zoltán képviselő kérdezi: 
 
A Többcélú Kistérségi Társulás munkáját segítendő két szakember a kistérségi megbízott és a 
kistérségi menedzser milyen munkakapcsolatban áll majd a Kistérségi munkaszervezettel. 
Nem javaslom, hogy a Hivatalon belül hozzuk létre a Kistérségi Tárulás munkaszervezetét, 
hiszen így a munkavégzés során keverednek a feladatok, az elvárások. Javaslom, Kiskunmajsa 
Város Önkormányzata álljon ki az mellett, hogy a Kistérségi Társulás hozzon létre egy önálló 
munkaszervezetet, természetesen akkor, ha erre megkapja a normatívát. Szakmailag a 
legmegfelelőbb, ha ez a munkaszervezet a Hivataltól függetlenül látja el azokat a projekt 
alkotó és tervező feladatokat, amelyek nélkülözhetetlenek az Európai Uniós támogatások 
lehívása érdekében. Ez a munkaszervezet jó munkakapcsolatot tudna ápolni a két kistérségi 
szakemberrel, akik már évek óta azon fáradoznak, hogy segítség a Kistérség munkáját. 
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Faludi Tamás polgármester mondja: 
 
A négy polgármester már megegyezett, abban hogy minden Többcélú Társulással kapcsolatos 
dolog csak abban az esetben működik, amennyiben erre állami támogatást kapunk. Ilyen 
létszámmal, az önkormányzatok költségén nem tudjuk fenntartani a Társulást. Ha megkapjuk 
az ígért támogatást, akkor a mi érdekünk is az, hogy a Társulás önálló, a Hivataltól független 
munkaszervezetként működjön. Egyelőre 2005. december 31-ig szól a Társulás élete. Arra 
természetesen figyelünk, hogy a feladatokban részt vevő kollégák munkaminősége ne 
sérüljön. 
 
Terbe Zoltán képviselő kérdezi: 
 
A két kistérségi szakember és a létrehozandó munkaszervezet munkakapcsolata hogyan fog 
alakulni, és hogyan tudják még hatékonyabban kifejteni tevékenységüket? 
 
Faludi Tamás polgármester válaszol: 
 
A Kiskunmajsai Többcélú Kistérségi Társulás menedzsere óriási erővel kezdett a munkához 
mind a négy településen. A menedzser második összejövetelén mát több mint százan voltak, 
gondolom folyamatban van, hogy a két menedzser egymással hogyan tud együtt dolgozni. A 
miniszterelnöki hivatali kistérségi megbízott személye a Kistérségi Társulástól független, de 
bízom benne, hogy minden a segítségünkre lesz.  
 

Egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, így a Polgármester szavazásra teszi fel a Kiskunmajsa 
Város Önkormányzatának Képviselő-testülete és Hivatala Szervezeti és Működési 
Szabályzatának megállapításáról szóló rendeletet, a módosítással együtt. 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Kiskunmajsa Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete és Hivatala Szervezeti és Működési Szabályzatának 
megállapításáról szóló rendeletet 14 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett 
- elfogadja és megalkotja az alábbi rendeletét: 

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

 
21/2005. ( IX. 1.)  rendelete           

                                                                                                                            
Kiskunmajsa város Önkormányzatának Képviselő-testülete és Hivatala Szervezeti és Működési 
Szabályzatának megállapításáról, szóló 15/2003( IV.30. ) Ktr. módosításáról  
 
Kiskunmajsa város Önkormányzata az 1990. évi LXV. tv. ( továbbiakban Ötv. ) 16. §-ának 
felhatalmazása alapján Kiskunmajsa város Önkormányzatának Képviselő-testülete és Hivatala 
Szervezeti és Működési Szabályairól szóló 15/2003. (IV.30.) Ktr. ( továbbiakban R. ) 
módosítására az alábbi rendeletet alkotja: 
 

1. §. 
 
A R.  4. számú melléklete helyébe ezen rendelet 1. számú melléklete lép. 
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2. § 
 

A R: 7. számú melléklete helyébe ezen rendelet 2. számú melléklete lép. 
 

3. § 
 
Ezen rendelet 2005. szeptember 1.-jén lép hatályba.  
 
 

1. sz. melléklet  
 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának képviselő-testülete Polgármesteri Hivatalának 
ügyrendje 

 
Általános rendelkezések 

 
A Hivatal megnevezése: Városi Polgármesteri Hivatal 
     címadatai:      6120 Kiskunmajsa, Fő u. 82. 

Kiskunmajsa város Polgármesteri Hivatal Gyámhivatala 
6120 Kiskunmajsa, Csontos Károly u. 6. fsz. 1. 

Statisztikai számjele:      15339010 7810 321 03 
     adószáma:        15339010-2-03 
 
A Hivatal önállóan gazdálkodó költségvetési szerv, jogi személy. 
 
A Hivatal a Magyar Köztársaság címerét tartalmazó következő feliratú bélyegzőket használja: 
 

- Kiskunmajsa város Polgármestere 
- Kiskunmajsa város Jegyzője (1-n) 
- Városi Polgármesteri Hivatal Kiskunmajsa 
- Anyakönyvvezető Kiskunmajsa 
- Kiskunmajsa város Polgármesteri Hivatal Okmányiroda 
- Kiskunmajsa város Polgármesteri Hivatal Gyámhivatala 

 
A bélyegzőket külön hivatali nyilvántartásba kell venni és a kiadmányozási jogkörrel 
rendelkezőket értelemszerűen ellátni. 

II. 
A Hivatal szervezete 

 
Az egységes Hivatalt a Jegyző vezeti. A Jegyzőt a belső szervezeti egységvezetők közül a 
jogszabályoknak megfelelő képesítésű, Képviselő-testület által a Jegyző javaslatára kinevezett 
Aljegyző helyettesíti, aki egyben osztályvezetői feladatokat is ellát. Az egységes Hivatalban a 
hatékony működés és a munkamegosztás céljából a következő szervezeti elkülönültség van, mely 
szervezeti egységek élén a köztisztviselő jogállásáról szóló 1992. évi XXIII. tv. 31.§ (2) / 
továbbiakban Ktv./ bekezdésében meghatározott feltételekkel rendelkező és a Ktv.-ben 
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meghatározott osztályvezetői beosztásnak megfelelő díjazásban részesülő osztályvezetők állnak, 
külön osztályvezető hiányában az elkülönült szervezetet a jegyző vezeti. 
 
A. Szervezési és Igazgatási Osztály  18,5 fő 
 

- 1 fő osztályvezető 
- 2 fő képviselő-testületet és Kisebbségi Önkormányzatot                    

kiszolgáló, segítő, jegyzőkönyveket készítő ügyintéző 
- 4 fő technikai dolgozó (hivatalsegéd, telefonközpont kezelő,      

   2 takarító) 
- 1 fő mezőgazdasági, ipari, kereskedelmi, és                       

informatikai feladatokat is ellátó ügyintéző 
- 1 fő népesség nyilvántartó, személyzeti statisztika felelőse, talált 

tárgyak ügyintézője 
- 1 fő anyakönyvvezető, hagyatéki ügyintéző 
- 0,5 fő, lakásügyi előkészítő általános igazgatási és szabálysértési 

ügyintéző 
- 1 fő általános ügyintéző, képviselő-testületet                    

kiszolgáló, segítő, jegyzőkönyveket készítő ügyintéző 
- 1 fő vagyonnyilvántartó 
- 4 fő okmányirodai ügyintéző 
- 2 fő közterület-felügyelő. 

 
B. Adó Osztály  6 fő 
 

- 1 fő osztályvezető (vagyonnyilatkozatokkal kapcsolatos 
feladatokat is ellát) 

- 2 fő adókönyvelő 
- 3 fő adóigazgatási ügyintéző 

 
C. Építési Osztály  5 fő 
 

- 1 fő osztályvezető (település rendezés, önkormányzati           
beruházások lebonyolítási feladatait is ellátó ügyintéző) 

- 1 fő építéshatósági ügyintéző 
- 1 fő körzeti építéshatósági ügyintéző 
- 1 fő közlekedési, vízügyi- és környezetvédelmi ügyintéző 
- 1 fő műszaki ügyintéző (városi intézmények beruházási,  

felújítási, karbantartási munkáinak segítése) 
-  

D. Család- és Intézményeket segítő Osztály  7 fő 
 

- 1 fő osztályvezető (ügyintézői feladatokat is ellát, )  
- 1 fő oktatással kapcsolatos és szociális feladatokat ellátó     

ügyintéző 
- 2 fő szociális igazgatási ügyintéző                               
- 1 fő tüdőszűrési és általános szociális ügyintéző 
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- 1 fő jegyzői feladatokat ellátó gyámügyi, és egyéb szociális 
feladatokat is ellátó ügyintéző 

- 1 fő gyermekvédelmi és egyéb szociális feladatokat is ellátó 
ügyintéző 

 
E. Gyámhivatal  2 fő 
 

- 1 fő osztályvezető 
- 1 fő gyámhivatali ügyintéző 

 
 
F. Gazdálkodási Osztály  8 fő 
 

- 1 fő osztályvezető (ügyintézői feladatokat is ellát) 
- 1 fő gazdasági tervező, és folyamatirányító 
- 5 fő gazdasági ügyintéző, könyvelő 
- 1 fő vagyongazdálkodási ügyintéző 

 
G.  Pályázati referens, /sport és közművelődési, valamint szociális  feladatokat ellátó ügyintéző 

/ 0,5 fő                                          
  
H.     Többcélú Kistérségi Társulás Munkaszervezete 3,5 fő 
 

- 0,5 fő pályázati referens 
- 0,5 fő pénzügyi és gazdasági ügyintéző 
- 0,5 fő általános ügyintéző, jegyzőkönyv készítő 
- 2 fő belső ellenőr 

 
Ezen szervezeti tagozódás mellett a Jegyző a Hivatalra háruló feladatok ellátása érdekében egyes 
tevékenységek végrehajtására más osztályhoz is átirányíthatja az érintett dolgozót. A Hivatal 
valamennyi dolgozója számára szükségszerűen, de legalább félévenként egy alkalommal tart 
munkaértekezletet a Jegyző. Az osztályvezetők részére szintén szükség szerint, de legalább 
havonta egy alkalommal. Az osztályvezetők az általuk irányított dolgozók részére szükség 
szerint, de legalább kéthetente tartanak megbeszélést. 
 
Az egyes osztályokra és a dolgozókra személy szerint háruló feladatokat a Jegyző által elkészített 
munkaköri leírás tartalmazza. 
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III. 
 

Működési szabályok 
 
1./ A Hivatal munkarendje: 
 
 hétfő – csütörtök  7,30 ó – 16 ó 
 péntek    7,30 ó -  15 ó 
 
2./ Az ügyfélfogadás rendje: 
 
 hétfő    8-12 ó-ig 13-16 ó-ig 
 kedd    8-12 ó-ig 
 szerda    8-12 ó-ig 13-16 ó-ig 
 csütörtök   nincs ügyfél fogadás 
 péntek    8-12 ó-ig 
 
 Polgármester   péntek  8-12 ó-ig 
 Jegyző    hétfő  8-12 ó-ig 
 
3./ A Hivatal dolgozói az 1992. évi XXIII. törvényben szabályozottak szerint köztisztviselői 

jogállásúak, díjazásuk a köztisztviselői törvény és annak végrehajtására vonatkozó 
jogszabályok szerint történik, kivéve a takarítói, gépkocsivezetői, hivatalsegédi, és 
telefonközpont kezelői munkakört betöltő munkavállalókat akik munkaszerződés alapján 
végzik tevékenységüket a Munka Törvénykönyvéről szóló 1992. XXII. tv.   rendelkezései 
alapján. 

 
4./ A Polgármesteri Hivatal dolgozói heti 40 órás munkaidőben dolgoznak, ennek részét képezi a 

24 perces ebédidő. 
 
5./ A Hivatal működéséről a Képviselő-testületnek  a Jegyző számol be. 
 
6./ A kötelezettség-vállalás, utalványozás, érvényesítés és ellenjegyzés előírásait a Polgármester 

és a Jegyző egységes szabályzatban határozzák meg. 
 
7./ A Hivatalban a munkáltatói jogokat a Jegyző gyakorolja a Közszolgálati Szabályzatban 

foglaltak szerint, amely munkakörök betöltőit illetően a Polgármester egyetértése szükséges, 
azok felsorolását ezen Ügyrend függeléke tartalmazza. 
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IV. 
 

Záró rendelkezések 
 

Ezen ügyrendhez Polgármester és a Jegyző a következő függelékek elkészítéséről gondoskodik: 
 
Polgármester 
 
1. számú függelék: A polgármesteri hatáskörbe tartozó kiadmányozás rendje 
 
2. számú függelék: Kötelezettség-vállalások és utalványozás rendje 
 
3. számú függelék:Azon munkakörök jegyzékét, ahol a Polgármester által meghatározott körben 

az egyetértése szükséges (Ötv. 36. § (2) bek. b) pont 
 
Jegyző 
 
Érvényesítés és ellenjegyzés rendje (Polgármesterrel közös szabályzatban) 
 
4. számú függelék: Munkaköri leírások 
 
5. számú függelék: Jegyző hatáskörébe tartozó ügyek kiadmányozási rendje 
 
6. számú függelék: Helyettesítések rendje 
 
7. számú függelék: A Hivatalban használt bélyegzők nyilvántartása 
 
8. számú függelék: A rövidített ügyintézési határidejű ügyek jegyzéke. 
9. számú függelék: Költségvetési ellenőrzés 
 
 
4./ Napirend 

…./2005. (….) rendelet-tervezet a állatok tartásáról 
Előadó: Dr. Dörmő Róbert Szervezési és Igazgatási osztályvezető 
 
Dr. Csávolszki László címzetes főjegyző ismerteti: 
 
Dr. Dörmő Róbert úr mint előterjesztő egyeztetett velem és közös gondolatunkat tárom Önök 
elé. Kérésünk, hogy ezt a rendelet-tervezetet két fordulóban tárgyalja az Önkormányzat. Ha 
van valami általános kérdés, akkor most arról essen szó, egyébként a képviselők közül sokan 
megjelennek a Hivatalban ezzel a témával foglalkozó kollégánál. Konkrét problémák 
megoldását szerettük volna. A kétfordulós tárgyalási javaslatunk lényege, hogy minden 
képviselő, aki valamilyen konkrét problémával találkozott a területén megnézné, hogy ez a 
rendelet tudja-e kezelni azokat a gondokat, amelyekkel eddig találkozott és mintegy a 
területére adaptálva ezeket a lehetőségeket legközelebb ezek ismeretében úgy tárgyalnánk 
ezen rendeletet, hogy jelezné akinek ilyen gondja van, hogy vegyük figyelembe és a 
következő testületi ülésre ezeket a rendeletbe építsük be. Két héten belül kérnénk azokat a 
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problémákat, amelyeket ezen rendelet nem old meg. Erre mi megkeressük a képviselővel a 
megoldást azt beépítjük a rendeletbe, mint módosítást. A rendelet pedig már a végleges 
formában kerülne a testület elé.  
 
Faludi Tamás polgármester elmondja: 
 
Egyetértve jegyző úrral és aljegyző úrral most azt kérném képviselőtársaimtól, hogy ne 
nyissunk vitát róla, hanem mindenki a saját körzetében tájékozódjon erről. Összességében az 
lenne a célratörő, ha a képviselők a legmélyebb részletekig megismernék a rendeletet és 
tudnák, hogy a körzetükre vonatkozóan milyen módosítást, vagy javaslatot szeretnének 
eszközölni. Ez a rendelet a következő testületi ülésen visszakerül. 
 
Fogl András képviselő kéri: 
 
Kérném, ha egy rendeletet módosítani kívánunk, akkor a módosításokat ki lehetne emelni, 
hogy könnyebben össze lehessen hasonlítani a módosítani kívánt rendelettel. Örülök, hogy az 
5. számú körzetben szigorodott az állattartás, hiszen a Zárda u. páros oldal, Bánk-bán utca 
páratlan oldalát és a Szent Imre utca páros oldalát érinti. Számos alkalommal kerestek meg 
bennünket a körzetbeli lakosok az állattartással kapcsolatos problémákkal. Farkas Mihály 
képvislelő úr körzetében például állandó gondot jelentenek a házak előtt legelő lovak. Minden 
rendeletünk annyit ér, amennyit be tudunk belőle tartatni. Ezért ezúton is szeretnénk kérni a 
Tisztelt lakosságot, hogy ha bármilyen panasza van az állattartással kapcsolatban forduljon a 
Jegyző úrhoz, mert a képviselőnek nincs jogköre arra, hogy ezekben a dolgokban eljárjon. 
Természetesen a panaszokat mi is tolmácsoljuk a Jegyző úrhoz, de jogszerűen orvosolni nem 
tudjuk. 
 
 
Terbe Zoltán képviselő hozzáteszi: 
 
A Mezőgazdasági Bizottság tárgyalta a rendelet tervezetet, első sorban megismerhetnénk a 
szakvéleményt.  
 
Faludi Tamás polgármester mondja: 
 
Kérem képviselőtársaimat vegyenek részt a bizottsági üléseken és ott megismerkedhetnek a 
teljes anyaggal, a szakvéleménnyel pro és kontra, egyébként Dr. Dörmő Róbert aljegyző úr is 
tud tájékoztatást adni a Polgármesteri Hivatalban. 
 
Dósai Imre képviselő javasolja: 
 
Javaslom, hogy a helyi újságban jelenjenek meg a rendelet módosításai.  
 
Faludi Tamás polgármester egyetért a javaslattal: 
 
Kérem az aljegyző urat, hogy a Kun-Majsa következő számában jelenjenek meg a rendelet 
módosításai. A lakosok felé pedig az lenne a kérésem, hogy amennyiben az állattartással 
kapcsolatos bármilyen kérdésük vagy észrevételük van, akkor azt a Polgármesteri Hivatalban 
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Dr. Dörmő Róbert aljegyző úrnál jelezhetik az elkövetkező két hétben. Javaslom, hogy a vitát 
zárjuk le és a rendelet tervezet a következő testületi ülésen kerüljön újra napirendre. 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az állatok tartásáról szóló rendelet-
tervezet megtárgyalását 15 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – levette 
napirendjéről. 

 
 

5./ Napirend 
     …./2005. (….) rendelet-tervezet a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló 

14/2005. (V.30.) rendelet módosításáról 
Előadó: Udvardi Illés Egészségügyi, Szociális Bizottság elnöke 
 
/Írásos előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve./ 
 
/4 képviselő kiment./ 
 
Udvardi Illés bizottsági elnök ismerteti: 
 
A személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló 14/2005. (V.30.) önkormányzati rendelet 
módosítását kérem. A „Barátság” Egyesített Szociális Intézmény igazgatónője kérelemmel 
fordult az önkormányzat felé. Az intézményben 2005. július 1. napjától a fogyatékkal élő 
emberek segítését Támogató Szolgálat végzi. A Támogató Szolgálattal kapcsolatos rendeletbe 
nem került beépítésre, hogy egyes esetekben rendkívüli méltánylást gyakorolhasson az 
igazgató. Kérem ennek engedélyezését és rendeletbe való beépítését. 
 

Egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, így Faludi Tamás polgármester szavazásra teszi fel a 
személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló rendelet módosítását.  

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a személyes gondoskodást nyújtó 
ellátásokról szóló 14/2005. (V.30.) önkormányzati rendelet módosítását 11 igen szavazattal – 
ellenszavaz és tartózkodás nélkül – elfogadja és megalkotja alábbi rendeletét. 
 
 

KISKUNMAJSA VÁROS ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISEL Ő-TESTÜLETÉNEK 

 
22/2005. (IX.01) számú rendelete 

 
a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló14/2005. (V.30.) Ktr. (továbbiakban: R.) 

módosításáról 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 1990. évi LXV. törvény 16. §-a, a 
többször módosított 1993. évi III. tv. 92./B §. (1) bekezdésében, valamint figyelembe véve a 
többször módosított 29/1993. (II.17.) Korm. rendelet, a 9/1999. (XI.24.) SzCsM rendelet 
vonatkozó rendelkezéseit, az alábbi rendelet alkotja: 
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1. §. 
A R. 10. §. (4) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 
 
(4) Támogató Szolgáltatás 
 
A támogató szolgáltatásra jogosultság feltételeit az 1993. évi III. tv. 65/C. §.-a szabályozza. 
A támogató szolgáltatás térítési díja: 350,-Ft/óra 
Szállítás esetén: 25,-Ft/km 
Támogató Szolgáltatást igénybevevő esetén a gondozásra fordított időnek és az óradíjnak a 
szorzata nem haladhatja meg a gondozott rendszeres havi jövedelmének 20 %-át. 
 
A támogató szolgáltatást igénybevevő személyek körében az intézmény vezetője a szolgáltatás 
térítési díjának méltányosságból történő mérséklését, illetve elengedését kezdeményezheti. Az 
intézményvezető azon esetben kezdeményezhet, amennyiben a teljes térítési díj megfizetése 
veszélyezteti a család megélhetését. A kérelmet az Egészségügyi, Szociális Bizottság felé kell 
előterjeszteni, aki a kérelemről dönt. 
 

2. §. 
 

Záró rendelkezés 
 

Ezen rendelet 2005. szeptember 01-én lép hatályba. 
 
 
 
 
6./ Napirend 
     …./2005. (….) rendelet-tervezet a pénzbeli és természetbeni ellátásokról, valamint a 

személyes gondoskodás keretébe tartozó gyermekjóléti alapellátások igénybevételének 
szabályairól szóló 4/2003. (II.12.) rendelet módosítása 
Előadó: Udvardi Illés Egészségügyi, Szociális Bizottság elnöke 

 
/Írásos előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve./ 
 
Udvardi Illés bizottsági elnök ismerteti: 
 
A pénzbeli és természetbeni ellátásokról, valamint a személyes gondoskodás keretébe tartozó 
gyermekjóléti alapellátások igénybevételének szabályairól szóló 4/2003. (II.12.) számú 
önkormányzati rendelet módosítását kérem. A gyermekek szociális ellátását szabályozó 
önkormányzati helyi rendelet hosszú évek óta azonos mértékben állapítja meg a gyermekek 
részére megállapítható rendkívüli gyermekvédelmi támogatás adható mértékének felső határát. 
A szakbizottság javaslata, hogy a rendkívüli méltánylást érdemlő esetben, melyet a rendelet a 
3.§. (7.) bekezdése szabályoz, a maximálisan adható támogatás 30.000,- Ft legyen.  
 

Egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, így Faludi Tamás polgármester a rendelet tervezetet 
elfogadásra ajánlja. 
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Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a pénzbeli és természetbeni 
ellátásokról, valamint a személyes gondoskodás keretébe tartozó gyermekjóléti alapellátások 
igénybevételének szabályairól szóló 4/2003. (II.12.) számú önkormányzati rendelet módosítását 
11 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadja és megalkotja az alábbi 
rendeletét. 
 
 

KISKUNMAJSA VÁROS ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISEL Ő-TESTÜLETÉNEK 
 

23/2005. (IX. 1.) számú rendelete 
 

a pénzbeli és természetbeni ellátásokról, valamint a személyes gondoskodás keretébe 
tartozó gyermekjóléti alapellátások igénybevételének szabályairól szóló 4/2003. (II. 12.)  

Ktr. (továbbiakban: R) módosításáról 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 
1990. évi LXV. tv. 16. §-a, valamint a gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló 
1997. évi XXXI. tv. vonatkozó rendelkezései, valamint a 6/2005. (VI. 20.) ICSSZEM-BM-PM 
együttes rendelete alapján az alábbi rendeletet alkotja: 
 

1. § 
 

A R. IV. fejezetének „A gyermekek védelmének helyi ellátórendszere” címéhez tartozó 
jogszabályi rendelkezések az alábbiak szerint módosulnak: 
 
 

IV. fejezet 
A gyermekek védelmének helyi ellátórendszere 

3/A. § 
 
E rendelet alkalmazásában: 
(1)  Pénzbeni ellátás: 
a.)  rendszeres gyermekvédelmi támogatás 
b.) rendkívüli gyermekvédelmi támogatás 
c.)  szociális célú iskolai étkeztetési támogatás 
(2) Személyes gondoskodás körébe tartozó gyermekjóléti alapellátás: 
a.) gyermekjóléti szolgáltatás 
b.) gyermekek napközbeni ellátása 
 

2. § 
 

A R. 4. §-ának (1) bekezdése az alábbi c) ponttal egészül ki: 
 
c.) szociális célú iskolai étkeztetési támogatás 
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3. § 
 
A R. 6. § (6) bekezdése helyébe az alábbi rendelkezés lép, majd a következő (7) bekezdéssel 
egészül ki, ezzel egyidejűleg a (7) bekezdés számozása (8)-ra módosul: 

 
(6) A rendkívüli gyermekvédelmi támogatás egyszeri összege rászorultságtól függően 
gyermekenként maximum 8.000,- Ft lehet. 
 
(7) A rendkívüli méltánylást érdemlő esetben (a családban bekövetkezett haláleset, baleset, a 
családban bekövetkezett elemi kár, a gyermek súlyos betegsége) a rendkívüli gyermekvédelmi 
támogatás egyszeri összege rászorultságtól függően gyermekenként maximum 30.000,- Ft lehet. 
 
(8) A megállapított rendkívüli gyermekvédelmi támogatás összegtét a Polgármesteri Hivatal 
jogerős határozat alapján a jogosult részére készpénzben fizeti ki. 
 

4. § 
 

A R. V. fejezete az alábbi 7/A. §-sal egészül ki: 
 

7/A. § 
Szociális célú iskolai étkeztetési támogatás 

 
(1) A szociális célú étkeztetési támogatás megállapítására a 6/2005. (VI. 20.) ICSSZEM-BM-
PM együttes rendelet 5. §-ban foglaltak irányadóak azzal, hogy azok a gyermekek vehetik 
igénybe, akik nappali rendszerű iskolai oktatásban az 1-4 évfolyamon tanulnak és a szociális célú 
gyermekétkeztetésben részesülnek.  
 
(2) Az egy gyermek után járó összeg havonta 2.380,- Ft, amely a gyermekétkeztetés térítési 
díjának szociális alapon történő egyedi mérséklésére, vagy elengedésére használható fel. 
 
(3) A támogatást igényelhetik:  

a.) rendszeres gyermekvédelmi támogatásban részesülők, 
b.) három- vagy többgyermekes családok, 
c.) tartósan beteg vagy fogyatékos gyermek után családok, 
d.) kollégiumi, externátusi ellátásban részesülő gyermek után családok. 

 
(4) A (3) bekezdés b-d.) pontjai esetében további feltétel, hogy a családban az egy főre jutó havi 
jövedelem összege ne haladja meg az öregségi nyugdíj mindenkori legkisebb összegének 110 %-
át, azaz 27.170,- Ft-ot. 
 
(5) A kérelem benyújtásának helye: Kiskunmajsa Város Polgármesteri Hivatala (6120 
Kiskunmajsa, Fő u. 82. szám)  
 
(6) A kérelem elbírálása, az ellátás folyósításának elrendelése, megszüntetése Kiskunmajsa Város 
Polgármesterének hatáskörébe tartozik. 
 
 



 - 29 - 

5. § 
Záró rendelkezések 
 
 (1) Ezen rendelet 1. §, 2. § és 4. §-ában foglaltak 2005. szeptember 1-je és 2005. december 31-e 
között hatályosak. 
 
(2) Ezen rendelet 3.§-ában foglaltak e rendelet kihirdetésének napján lépnek hatályba. 
 
 
7./ Napirend 

…./2005. (….) rendelet-tervezet a pénzben és természetben nyújtott ellátásokról szóló 
többször módosított 26/2003. (XI.27.) rendelet módosítása 
Előadó: Udvardi Illés Egészségügyi, Szociális Bizottság elnöke 
 
/Írásos előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve./ 
 
Udvardi Illés bizottsági elnök ismerteti: 
 
A pénzben és természetben nyújtott ellátásokról szóló többször módosított 26/2003. (XI.27.) 
számú önkormányzati rendelet módosítását kérem. Kiskunmajsa Város közigazgatási területén 
2005. augusztus 1 napjával kezdte meg működését az MS Busz Kft, mely a helyi 
tömegközlekedés feladatait látja el. Kérem képviselőtársaimat fogadják el a rendeletet. 
 

Egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, így a Polgármester elfogadásra ajánlja a rendelet-
tervezetet. 

 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a pénzben és természetben nyújtott 
ellátásokról szóló többször módosított 26/2003. (XI.27.) önkormányzati rendelet módosítását     
11 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadja és megalkotja az alábbi 
rendeletét. 
 

KISKUNMAJSA VÁROS ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISEL Ő-TESTÜLETÉNEK 

 
24/2005. (IX.01.) számú rendelete 

 
a pénzben és természetben nyújtott ellátásokról szóló 20/2004. (VI. 25.) és a 39/2004. (XII. 02.) 
számú rendelettel módosított 26/2003. (XI.27.) Ktr. (továbbiakban: R.) módosításáról 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 1990. 
évi LXV. tv. 16. §-a /1./ bekezdésében, valamint a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról 
szóló többször módosított 1993. évi III. tv. 25. §-a /3./ bekezdés, a 26. §, továbbá a 32. § /3./ 
bekezdésében kapott felhatalmazás alapján az alábbi rendeletet alkotja. 
 

1. §. 
A R. 15. §. helyébe az alábbi rendelkezés lép: 
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Utazási támogatás a helyi menetrendszerinti közlekedéshez 
 

15. § 
/1/ Kiskunmajsa Város Önkormányzata a településen bejelentett lakóhellyel rendelkező 65 év 

alatti és a 287/1997. (XII.29.) Kormányrendelet alapján kedvezményes bérletjegy vásárlására 
egyébként jogosult, szociálisan rászorult személyek részére, átmeneti szociális segélyként 
utazási támogatást nyújt a helyi menetrendszerinti közlekedésben érvényes kedvezményes 
bérletjegy árának erejéig.  

 
/2/ A helyi utazási támogatásban azon személyek részesülhetnek, akik háztartásában az egy főre 

jutó havi nettó jövedelem nem haladja meg az öregségi nyugdíj mindenkori legkisebb 
összegének háromszorosát. 
 

/3/ Az /1/ és /2/ bekezdésben meghatározott személyek a támogatás iránti kérelmet 2005. 
szeptember 15-ig, ezt követően minden év január 15 napjáig nyújthatják be a Polgármesteri 
Hivatalban. 

 
/4/ Amennyiben a kérelmező tanulói jogviszonya alapján jogosult kedvezményes bérletre, az a 

személy 2005. szeptember 15-ig, ezt követő időszakban minden év január 15-ig igényelhet 8 
hónapra szóló, és szeptember 15-ig benyújtott kérelemmel 4 hónapra szóló támogatást. 

 
/5/ Az igénylést határidőig benyújtó jogosultak részére átmeneti szociális segélyként biztosított 

utazási támogatás a Polgármester döntése alapján határozattal kerül megállapításra. 
 

2. §. 
Záró rendelkezések 
 
E rendelet 2005. szeptember 01. napján lép hatályba. 
 
 
8./ Napirend 

Jelentés a 2005. évi költségvetés I. félévi végrehajtásáról 
Előadó: Faludi Tamás polgármester 

 
/Írásos előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve./ 
 
/2 képviselő visszajött./ 
 
Faludi Tamás polgármester ismerteti: 
 
A Polgármesteri Hivatal és valamennyi Önkormányzati Intézmény beszámolója korábban 
kiküldésre került, a bizottságok véleményezték és elfogadták. Kérem képviselőtársaimat az    
I. féléves beszámoló elfogadására. 
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Dósai Imre képviselő elmondja: 
 
Az első félévben újabb és újabb hitel felvételéről kellett dönteni az önkormányzatnak, mivel 
Polgármester úr ezt látta indokoltnak a szörnyű anyagi állapotunk javítása, illetve a kitűzött 
célok finanszírozása érdekében. Az első félévben csak döntöttünk hitelfelvételről, de a 
felvételre nem került sor. Miért volt szükség a hitelfelvételre? A másik észrevétel, hogy a 
céltartalék meghatározásánál az önkormányzat meghatározta, hogy ezt az összeget milyen 
célokra kell fordítani. A céltartalék nagy része nem került felhasználásra, valamint a 
céltartalék más jellegű felhasználása, illetve a többlet állami bevételek tették lehetővé azt, 
hogy a hitelfelvételt elkerülhesse az önkormányzat. A saját bevételeink azonban jelentősen 
elmaradtak az előirányzottól, amit az önkormányzati testület megszabott Polgármester úr 
számára, ezt a Költségvetési bizottság állítja össze, teszi alkalmassá a végrehajtásra, ennek 
végrehajtása pedig az Ön feladata, amelyről ebben a beszámolóban tájékoztatja a testületet, 
hogy ez a végrehajtás hogyan sikerült. Megítélésem szerint, Polgármester úr nem a testület 
által szabott feltétek mellett hajtotta végre az első féléves költségvetést. Az első féléves 
beszámolót a magam részéről nem fogadom el, és erre kérem képviselő társaimat is. 
 
Faludi Tamás polgármester válaszol: 
 
A város vezetésébe a képviselőtestület is bele tartozik, nemcsak egy személyben a 
polgármester. A hitelfelvételről Önök is döntöttek. A bevételek végrehajtása az én 
felelősségem, mert a képviselőtestület felhatalmazott ezzel a feladattal. Melyek azok a 
bevételek, amelyeket nem hajtottam végre a képviselőtestület óhaja szerint? 
 
Dósai Imre képviselő válaszol: 
 
A Polgármester úr felelős az ingatlanértékesítésekből származó bevételekért, ezek azonban 
jóval elmaradnak a tervezettől, 11%-30%-ban történtek a teljesítések. 
 
Faludi Tamás polgármester kérdezi: 
 
Ha egy ingatlan, vagy telek értékesítése nem teljesül, mert nincs vevő, akkor azért a 
polgármester a felelős? 
 
Dósai Imre képviselő reflektál: 
 
A törvény egyértelműen kimondja, hogy az értékesítésért a polgármester a felelős, ezek az 
értékesítések ellenben nem valósultak meg. 
 
Faludi Tamás polgármester válaszol: 
 
Az árverések meg voltak hirdetve, vásárló azonban nem érkezett, ezért nem én vagyok a 
felelős. 

 
Egyéb kérdés észrevétel nem érkezett, így Faludi Tamás polgármester elfogadásra ajánlja a 
2005. évi költségvetés első féléves beszámolójáról szóló tájékoztatást. 
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Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2005. évi költségvetés I. félévi 
végrehajtásáról szóló beszámolót 9 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül, 4 fő tartózkodás 
mellett – elfogadja. 
 

/1 képviselő kiment./ 
 
 
9./ Napirend 

A Többcélú Kistérségi Társulás működésével kapcsolatosan megfogalmazott 
Interpellációra adott válasz el nem fogadása tárgyában tartott vizsgálatról 
Előadó: dr. Tárai Éva Ügyrendi Bizottság elnöke 
 
/Írásos előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve./ 
 
Tárai Éva bizottsági elnök ismerteti: 
 
Terbe Zoltán képviselő úr a 2005. június 29-én megtartott testületi ülésre benyújtott 
interpellációjának két el nem fogadott pontjának kivizsgálását kapta meg az Ügyrendi 
Bizottság. A megbízás alapján bizottságunk 2005. augusztus 23-án megtartott ülésén 
megvizsgálta a két pontot, majd ennek megfelelően a következő két határozatot terjeszti a 
testület elé. Kérem ezen határozatok elfogadását. 
 
/1 képviselő visszajött./ 
 

a, Az első el nem fogadott pontban az volt a kérdés „a Társulási Megállapodás IV. fejezet 3. 
pontja alapján a társulás működésével kapcsolatos feladatokat Kiskunmajsa Város 
Polgármesteri Hivatala látja el, megbízási szerződés alapján. Kérdésem az, hogy a 
megállapodásban szereplő megbízási szerződést mikor kötöttük meg, mi annak a pontos 
szövege, és a képviselő testületünk mikor tárgyalta ezt az ügyet, mikor fogadta el a 
szerződést? 

 
Egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, így elfogadásra ajánlja a határozati javaslatot                 
Faludi Tamás polgármester. 

 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Kiskunmajsai Többcélú Kistérségi 
Társulás munkaszervezetével kapcsolatos interpellációra adott válasz elfogadásáról szóló 
határozati javaslatot 13 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül - elfogadja és 
meghozza alábbi határozatát.  
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263/2005. sz. határozat 
Kiskunmajsai Többcélú Kistérségi Társulás munkaszervezetével kapcsolatos 
interpellációra adott válasz elfogadásáról 
 
       H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Ügyrendi Bizottság 
előterjesztésének A) pontjában foglalt kiegészítésekkel elfogadja a polgármester 
válaszát Terbe Zoltán önkormányzati képviselő 2005. június 29. –én tartott 
képviselő-testületi ülésen elhangzott interpellációjának a munkaszervezet 
működésére vonatkozó része tekintetében. 
 
Felelős: Faludi Tamás polgármester 
Határid ő: azonnal 
 
 

/Egy képviselő visszajött./ 
 
 

B, A második el nem fogadott alpont a következő: „A megállapodás IV. fejezet 4. pontja alapján 
a társulás tagjai évente kétszer beszámolnak képviselő-testületüknek a társulási tanácsban 
végzett tevékenységükről. A megállapodás 2004. június 26-án lépett hatályba. Ez idő alatt 
információim szerint egyetlen alkalommal sem készült beszámoló a társulás munkájáról. Sem 
tevékenységéről, sem pedig a tevékenységgel kapcsolatos pénzügyekről. Polgármester úr 
mikor kívánja megtartani az elmúlt egy évben kimaradt két beszámolót?” 
 
 
Az Ügyrendi Bizottság javasolja a Képviselő testület számára, hogy a jövőre nézve a Társulási 
Megállapodásban foglaltak egyértelmű értelmezése érdekében kérje fel Faludi Tamás 
polgármestert, hogy a 2005. évben még egy alkalommal, illetve 2006-tól kezdődően évente 
két alkalommal készítsen önálló napirendi pontként megjelenő írásos előterjesztést a társulási 
tanácsban végzett tevékenységéről. 
 
Egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, így Faludi Tamás polgármester a Kiskunmajsai 
Többcélú Kistérségi Társulásban végzett tevékenységéről készítendő polgármesteri 
beszámolóról szóló határozati javaslatot szavazásra ajánlja. 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Kiskunmajsai Többcélú Kistérségi 
Társulásban végzett tevékenységéről készítendő polgármesteri beszámolóról szóló határozatot 12 
igen szavazattal – ellenszavazat nélkül, 2 fő tartózkodással – elfogadja és meghozza alábbi 
határozatát 
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264/2005. sz. határozat 
Kiskunmajsai Többcélú Kistérségi Társulásban végzett tevékenységről készítendő 
polgármesteri beszámolóról 
 
       H a t á r o z a t 

 
Kiskunmajsa város Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, 
hogy a Kiskunmajsai Többcélú Kistérség Társulási Megállapodás IV. fejezetének 4. 
pontjában foglalt beszámolási kötelezettség egyértelmű értelmezése érdekében 
2005. évben még egy alkalommal, továbbá 2006.-tól kezdődően minden évben 
évente kétszer készítsen önálló napirendi pontként szereplő írásos előterjesztést a 
társulási tanácsban végzett tevékenységéről. 
 
Felelős: Faludi Tamás polgármester 
Határid ő: folyamatos 

 
 

10./Napirend 
Városfejlesztési, Vállalkozási, Idegenforgalmi Bizottság előterjesztései 
Előadó: Fogl András bizottsági elnök 
 

a, Kuksós utca telefonoszlop áthelyezés 
 

/Írásos előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve./ 
 
Fogl András bizottsági elnök ismerteti: 
 
A Kuksós utca Zrínyi utca felőli oldalán fekvő telefonoszlopok a járdarészben 
helyezkednek el, a telekhatártól kb. 40-50 cm-re. A lakók a járdaépítési program keretében 
támogatással szeretnék kiépíteni a járdát, ezért szeretnék, hogy az oszlopok kerüljenek 
áthelyezésre. Kollégánk felvette a kapcsolatot az Emitel Rt-vel; ajánlatuk alapján 93.750,-
Ft –ba kerülne ennek a két oszlopnak az áthelyezése. A Költségvetési Bizottság is 
támogatta az előterjesztésünket. Amennyiben a képviselőtestület is támogatja kérésünket, 
akkor a járdaépítési program ezen ingatlanok esetében kerüljön meghosszabbításra. 
 
Faludi Tamás polgármester egyetért: 
 
A járdaépítési pályázat ezen ingatlanok esetében meghosszabbításra kerül. 
 
Terbe Zoltán képviselő elmondja: 
 
Az 1990-es évek elején nehezen lehetett telefonhoz jutni, az akkori telefontársaság gyorsan 
kiépítette Kiskunmajsán a telefonhálózatot és így a majsaiak éves várakozás nélkül 
juthattak telefonhoz. Ennek következtében számtalan oszlop került rossz helyre. A társaság 
nem mérte ki pontosan az oszlopok helyét, a Polgármesteri Hivatal pedig nem vette észre 
ezt a szabálytalanságot. Most ez a társaság pénzt fog kapni azért, hogy a szabálytalanul 
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elhelyezett oszlopokat áthelyezi. A következő járdaépítési pályázatnál valószínű megint 
újabb telefonoszlopok áthelyezéséről kell döntenünk.  
 
Udvardi Illés képviselő hozzászól: 
 
A Hivatal nem járt el kellőképpen annak idején, mert egy utca kialakítást bejárásnak kell 
megelőzni, és a Hivatal illetékesei felelőtlenül engedélyezték az utcában a telefonoszlopok 
elhelyezését. Ez a Műszaki osztály felelőssége. 
 
Faludi Tamás polgármester mondja: 
 
Amit nem tudunk biztosan azt ne feltételezzük, mert nem tudhatjuk, hogy akkor hogy álltak 
a rendezési tervek. Ezt nem tudhatjuk kinek a hibája. Ha kérik képviselőtársaim ennek 
utána lehet nézni, és az után lehet ítélkezni. 
 
Terbe Zoltán képviselő reflektál: 
 
Felszólalásomban nem neveztem meg felelősöket. Kiskunmajsán vannak szabálytalanul 
elhelyezett villanyvezetékek is, melyek túl közel vannak a házak homlokzatához. Az utca 
és a telekhatár pedig akkor is ott volt, és mégis rosszul lettek kimérve. Most pedig még 
fizetünk is azért, hogy ezeket a hibákat kijavítsuk.  
 
Faludi Tamás polgármester elmondja: 
 
Annak idején Terbe képviselő úr is volt a Városfejlesztési Bizottság elnöke, erre akkor 
jobban oda kellett volna figyelni. Ez a Képviselő-testületnek is éppúgy felelőssége, mert a 
döntést ők hozzák meg.  
 
Dósai István képviselő kéri: 
 
Az Emitel Rt-től kellene segítséget kérni, hogy engedjék el ezen áthelyezések költségét.  
 
Faludi Tamás polgármester válaszol: 
 
Tárgyaltunk az Emitel Rt-vel és azt mondták, hogy természetesen áthelyezik ezeket az 
oszlopokat 93.750,-Ft-ért.  
 
Fogl András bizottsági elnök kéri: 
 
Kérném a Polgármester urat, hogy a hivatal jogászai vizsgálják meg, hogy lehet-e erre 
valami más megoldást találni. Annak idején ezt ki engedélyezte, az hozzájárult-e ehhez? 
Hosszú ideje ott állnak már ezek az oszlopok, jogilag nem lehet lépéseket tenni. Ha Terbe 
képviselő úrnak igaza van, akkor ez tömeges probléma, és ez milliós nagyságrendű kiadás 
is lehet, ami nem hiányzik az önkormányzatnak. 
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Faludi Tamás polgármester egyetért a kéréssel: 
 
Ez egy teljesítendő kérés, természetesen kérem, hogy ezt az ügyet jogászaink vizsgálják 
meg. 
 

Egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, így Faludi Tamás polgármester szavazásra teszi fel a 
Kuksós utcai telefonoszlop áthelyezéséről szóló határozati javaslatot. 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Kuksós utcai telefonoszlop 
áthelyezéséről szóló határozati javaslatot 11 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül, 3 fő 
tartózkodással – elfogadja és meghozza az alábbi határozatát. 
 
265/2005. sz. határozat 
Kuksós u. telefonoszlop áthelyezés 
 

H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselőtestülete a Kuksós utcában 
telefonoszlopok áthelyezéséhez 93.750,- forint összeget biztosít a hitelfedezet 
terhére. 
 
Felelős: Faludi Tamás polgármester 
Határid ő: 2005. szeptember 30. 

 
 /Egy képviselő visszajött./ 
 
 

b, Energia audit elkészítésére szerződés megkötése a Power –Energy Kft.-vel 
 

/Írásos előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve./ 
 
Fogl András bizottsági elnök ismerteti: 
 
Ez az előterjesztés az energia audit elkészítésére vonatkozó szerződéskötésre utal. Többször 
szerepelt már szakbizottság előtt, ez egy rendszeres pályázat amely Magyarország számára 
került kialakítására. Energia auditok elkészítését jelenti intézmények bevonásával. Ez az 
audit valamennyi önkormányzati intézményre elkészülne. A pályázati kiírás, illetve a 
szerződés tervezet mellékelve van az előterjesztéshez. Ennek elkészítése lehetővé teszi, 
hogy a későbbiekben energiahatékonysági pályázatokon is részt tudjunk venni.  
 
Terbe Zoltán képviselő elmondja: 
 
Egyetértek a szerződéskötéssel, de úgy emlékszem, hogy ilyen szerződésekről döntöttünk 
volna már és megbíztunk volna valakit ilyen auditok elkészítésével. Tavasszal már 
szavaztunk ilyen kérdésben. 
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Béres László műszaki osztályvezető válaszol a feltett kérdésre: 
 
A tavasszal a testület döntött ezen szerződés megkötéséről, de akkor módosították a 
pályázati kiírást és nem tudták a pályázatot beadni. Most ugyanezen cégről van szó és 
ugyanarról a szerződésről. 
 

Egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett. Faludi Tamás polgármester szavazásra teszi fel az 
energia audit elkészítésére vonatkozó szerződés megkötéséről szóló határozati javaslatot. 
 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az energia audit elkészítésére 
vonatkozó szerződés megkötése a Power Energy Kft-vel szóló határozatot 15 igen szavazattal – 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadja és meghozza az alábbi határozatát. 
 
266/2005. sz. határozat 
Energia audit elkészítésére szerződés megkötése a Power –Energy Kft.-vel 

 
       H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselőtestülete az írásbeli előterjesztésben 
foglaltaknak megfelelően elfogadja megbízási szerződés megkötését a Power-Energy 
Kft-vel az Önkormányzat alábbiakban felsorolt intézményeire vonatkozóan az UNDP-
2005 keretein belül az Ernergia Audit elvégzésére. 
 
Az Audit az alábbi intézményekre készül: 
 
- Arany János Általános iskola   Kiskunmajsa, Fő u.69. 
- Napsugár Óvoda   Kiskunmajsa, Bajcsy-Zs.u.14.  
- Városi Bölcsöde   Kiskunmajsa, Csontos Károly u.7. 
- Dózsa György Gimnázium   Kiskunmajsa, Kálvária út 6. 
- Széchenyi I. Általános Iskola  Kiskunmajsa, Iskola u. 17. 
- Egressy Béni Alapfokú  
   Művészetoktatási Intézmény  Kiskunmajsa, Hősök tere 5. 
- Városgazdálkodási Intézmény  Kiskunmajsa, Árpád u. 27. 
- Művelődési Központ   Kiskunmajsa, Hősök tere 6. 
- Városi Könyvtár   Kiskunmajsa, Fő u. 62. 
- Barátság Egyesített Szociális Intézmény Kiskunmajsa, Fő u. 2. 
- Idősek Klubja   Kiskunmajsa, Béke tér 1/A. 

-  Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat Kiskunmajsa,  Bajcsy-Zs.u.7. 
- Polgármesteri Hivatal   Kiskunmajsa, Fő u. 82. 
 
Felhatalmazza a Képviselőtestület a Polgármestert, hogy gondoskodjon a fenti pontban 
meghatározottak szerint a szerződés megkötéséről. 
 
Felelős: Faludi Tamás polgármester 
Határid ő: 2005. szeptember 30. a szerződés megkötésére 
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/Egy képviselő kiment./ 
 

c, Rendezési terv módosításával kapcsolatos javaslatok 
 

/Írásos előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve./ 
 
Fogl András bizottsági elnök ismerteti: 
 
Nyár elején fordultunk a testülethez, illetve a lakossághoz, hogy ha bárkinek észrevétele, 
módosítási javaslata van a rendezési tervvel kapcsolatban az forduljon a Polgármesteri 
Hivatalhoz, hogy ezeket egységesen tudjuk kezelni. Számos javaslat érkezett, az egyik a 
Malom utcában, az Önkormányzat által értékesíteni kívánt terület besorolása a kertvárosiról 
a kisvárosi övezetté kerüljön átminősítésre, mivel társasházak csak így épülhetnének ezen a 
területen. A szakbizottság nem javasolja a Malom utcai területre vonatkozó rendezési terv 
módosítását. Ezzel szemben fontosnak tartja, hogy kezdődjön meg a telekértékesítés 
előkészítése. Felkérem a Vagyongazdálkodási Bizottságot, hogy tegyen javaslatot a telekár 
megállapítására. 

 
Kolompár Orbán képviselő mondja: 
 
A Malom utcai telkek telekár megállapításával kapcsolatban a Városfejlesztési 
Bizottsághoz érkezett egy olyan anyag, amely nem került át a Vagyongazdálkodási 
Bizottsághoz. Ezen telkek árának megállapításával kapcsolatban már volt egy határozat, és 
volt egy módosítási kérelem, amely nem került a bizottságunkhoz. Ezt a módosító 
indítványt, egy vevő kérte, hiszen az Önkormányzatnak egy olyan határozata volt, hogy 
árverésen értékesíti ezeket a telkeket, amennyiben árverés útján nem tudják értékesíteni, 
akkor egyenként kerülnek a telkek értékesítésre. Az árveréssel kapcsolatban módosító 
indítvány van, ezt nem kapta meg bizottságunk. Javaslom, hogy ezt a pontot vegyük le a 
napirendről, hiszen egységes szerkezetben csak akkor tudunk árat megállapítani, ha látjuk 
hogy a vásárló milyen igénnyel áll elő, mert akkor egységes szerkezetben újból ki lehet írni 
az árverést. 
 
Faludi Tamás polgármester egyetért a javaslattal: 
 
Egyetértek a javaslattal, a Városfejlesztési bizottsági ülésen is volt erről, hogy ezt a két 
bizottság a következő testületi ülésen együtt fogja tárgyalni. Egyetért ezzel elnök úr? 
 
Fogl András bizottsági elnök támogatja a javaslatot: 
 
Támogatom Kolompár Orbán képviselőtársam javaslatát, de a Városfejlesztési Bizottság 
előtt nem volt ilyen kérelem, előterjesztés. Még az utolsó pillanatban is módosító 
indítványokat fogalmaztunk meg és nem tudok ilyen felkérésről.  
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További kérdés, hozzászólás nem érkezett, így a Polgármester az elhangzott indítványokat 
szavazásra teszi fel. Kéri, aki egyetért azzal, hogy a Malom utcai telkekről szóló határozati 
javaslat kerüljön le a napirendről, kéztartással szavazzon. A Vagyongazdálkodási Bizottság, 
valamint a Városfejlesztési, Vállalkozási és Idegenforgalmi Bizottság tárgyalja meg a kérdést, 
majd a következő testületi ülésen kerüljön ismét napirendre. 

 
/14 igen/ 
 
Fogl András bizottsági elnök elmondja: 
 
Másik javaslat szerint az üdülőfalu teljes területe kerüljön átsorolásra kisvárosi, illetőleg 
olyan más lakóövezetbe, ami lehetővé teszi az ingatlanok családi házzá történő 
átminősítését. Ezt sem támogatta a szakbizottság.  
 
 

Egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, így Faludi Tamás polgármester az üdülőterület 
üdülőövezetből lakóövezetté történő átminősítéséről szóló határozati javaslatot felteszi 
szavazásra. 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az üdülőterület üdülőövezetből 
lakóövezetté történő átminősítéséről szóló határozati javaslatot 14 igen szavazattal – 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadja és meghozza az alábbi határozatát. 
 
 
267/2005. sz. határozat 
Az üdülőterület üdülőövezetből lakóövezetté történő átminősítéséről 
 

      H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselőtestülete a rendezési terv 
módosítására érkezett kérelmeket megtárgyalta. 
 
Az üdülőterület üdülőövezetből lakóövezetté történő átminősítését nem támogatja. 
 
Felelős: Faludi Tamás polgármester 
Határid ő: 2005. szeptember 15. a kérelmezők értesítésére 

 
D, Vízhálózat fejlesztések 
 

/Írásos előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve./ 
 
/1 képviselő kiment./ 
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Fogl Andás bizottsági elnök ismerteti: 
 
A vízhálózati fejlesztéseket a fejlesztési tervből finanszíroznánk, itt egy szakmai átalakítás 
történt, így plussz költséget nem jelent az Önkormányzat számára. Ezek egy része lakossági, 
másik része Önkormányzati igény. Telekkialakítást a legszükségesebb közművek (víz, 
villanyvezeték) létesítésével lehet megoldani, ezért fontos a vízhálózat kiépítését 
megelőzően az előkészítési feladatok biztosítása. 
 
Kolompár Orbán képviselő kérdezi: 
 
A tervekkel kapcsolatban meg vannak állapítva az árak. Ezek az árak hogyan kerültek 
megállapításra? 
 
Fogl András bizottsági elnök válaszol: 
 
Az árakat nem én állapítottam meg, hanem a Hivatal munkatársa tájékoztatott bennünket, 
hogy a Halasvíz Kft.-vel ezeket a tárgyalásokat lefojtatta, ezt az árajánlatot kaptuk, melyet a 
szakbizottság elfogadott. 
 
 
Terbe Zoltán képviselő kérdezi: 
 
Lakossági hozzájárulás csak az egyik tételnél található, a másikhoz nincs lakossági 
hozzájárulás?  
 
Fogl András bizottsági elnök válaszol: 
 
A feltett kérdésre nem tudok válaszolni, hiszen ez egy megállapítás volt. Az 1,6 millió forint 
átcsoportosításával van arra lehetőség, hogy a Halasvíz Kft. az általunk fizetett felújítási 
összegből ezt meg tudja oldani, és más egyéb fontos beruházás sem marad el. Az 
előterjesztés szakmai részét a Hivatal munkatársa állította össze, erre én nem tudok választ 
adni. 
 
Béres László műszaki osztályvezető válaszol: 
 
A lakossági hozzájárulásra válaszolva, a Hársfa utcában kiépítésre kerül a hálózat, az 
önkormányzat által megállapított összeg lett befizetve ingatlanonként. A beruházási 
összegre vonatkozóan az utóbbi évek tapasztalata alapján a vízvezeték építésre adott 
összegek, ezek nem térnek el azoktól az átlagszámoktól, amelyért 1 m3 vízvezetéket szoktak 
megépíteni.  
 
Kolompár Orbán képviselő javasolja: 
 
Egy olyan előterjesztés van előttünk, ami lehetővé teszi azt, hogy a következő felsorolásban 
lévő utcák ingatlanjai vonatkozásában az önkormányzat ne kérjen hozzájárulást, mert ez egy 
más volumenű finanszírozási keret terhére tudna csak megvalósulni. Ezt a terhet pedig 
ugyancsak az önkormányzat fizeti. Javasolnám, hogy a lakosoktól ne kérjünk bekötési 
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hozzájárulást, mert az árajánlat tartalmazza az össz kivitelezési és tervezési költség 100%-
át.  
 
Faludi Tamás polgármester reflektál: 
 
A beruházások mindig 100%-ban vannak kifizetve. A döntést meg kell hozni, és ha 
bárkinek van a későbbiekben ezzel kapcsolatban kérése akkor azt jelezze.  
 
Dósai Imre képviselő mondja: 
 
Van itt egy külterületi vízvezetés is. Szeretném megkérdezni Béres László osztályvezetőtől, 
hogy a lakossági hozzájárulás belterületi ingatlanok esetében a szokásos 23.000,- Ft, és a 
külterületre mennyi a hozzájárulási arány? 
 
Béres László osztályvezető válaszol: 
 
Ha ezt a határozatot a képviselő-testület elfogadja és kiépül a vízhálózat, akkor 
megnéznénk, hogy hány ingatlant érint és a lakossági hozzájárulás mértékét majd csak ez 
után határozná meg a testület. Itt mindenképpen egy magasabb hozzájárulást kell 
megállapítani, mert nagyobbak az ingatlan határok, valamint magasabbak is a költségek.  
 
Faludi Tamás polgármester elmondja: 
 
Bizonyos témákat tisztázni kellene, mert a lakossági hozzájárulás 600.000,-Ft. Megoszlana 
a vízvezetés az Iparhegyi utcától, 50%-át fizeti a város, 50%-át a lakosság. Ezen felül még 
milyen hozzájárulást szeretnénk kérni?  
 
Dósai Imre képviselő kérdezi: 
 
Az Iparhegyi utca esetében valóban szerepel, hogy a fenti hálózat fejlesztéshez lakossági 
hozzájárulás 600.000,-Ft. Akkor a többi utca esetén nincs közműfejlesztési hozzájárulás? 
 
Faludi Tamás polgármester válaszol: 
 
Minden utca esetén van közműfejlesztési hozzájárulás, majd akkor amikor a tulajdonosok 
megvásárolják a telkeket és amikor elkezdődik az építkezés, akkor mindenkinek kötelező a 
mostani hozzájárulást megfizetni. Ezt kérte Kolompár Orbán képviselő úr, hogy ezt már 
most oldjuk fel és erre válaszoltam azt, hogy ez még nem lenne célszerű. Ezek üres telkek. 
 
Kolompár Orbán képviselő mondja: 
 
A telkek most önkormányzati tulajdonban vannak, ezen telkek árát a Vagyongazdálkodási 
Bizottság már megállapította. Ezt a hozzájárulást a telek árába kellene beszámolni.  
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Faludi Tamás polgármester javasolja: 
 
Más döntést ne hozzunk, csak ami a határozati javaslatban van. Utána egyenként kell 
elbírálni szociális alapon, ha bárkinek bármilyen anyagi problémája van.  

 
Egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, ezért Faludi Tamás polgármester szavazásra teszi fel a 
vízhálózat fejlesztésekről szóló határozati javaslatot. 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a vízhálózat fejlesztésekről szóló 
határozati javaslatot 9 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül, 4 fő tartózkodás mellett – elfogadja 
és meghozza az alábbi határozatát. 
 
 
 
268/2005. sz. határozat 
Vízhálózat fejlesztések 
 

H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzata a Halasvíz Kft-vel kötött rövidtávú felújítási 
feladatokat módosítja, és az így felszabadult 1.6 millió forintból az alábbi vízvezeték 
építési és tervezési munkákat rendeli el: 
 

• Hársfa u. vízvezeték építés, 
• Erdei Ferenc u. vízvezeték építés, 
• Rózsa u. vízvezeték tervezés, 
• Székelysor u. vízvezeték tervezés 
• Iparhegyi útról a 6587. hrsz-ú földúton vízvezeték kiépítése. 
•  

Megbízza a Polgármestert a Halasvíz Kft-vel kötött szerződés a fentiek szerinti 
módosítására. 
 
Felelős: Faludi Tamás polgármester 
Határid ő: 2005. szeptember 30. a megállapodás módosítására 

 
 /Két képviselő kiment./ 
 
e, Péter Szabó János szennyvíz bekötési igénye 
 

/Írásos előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve./ 
 
Fogl Andás bizottsági elnök ismerteti: 
 
Péter Szabó János kérte a Konyhadűlő 87/A. sz. ingatlanának szennyvíz bekötési lehetőségét, 
amely külterületen van. A kiviteli terveket elkészítette, megoldható a bekötés, várhatóan 300-
400 ezer forintba fog kerülni. A bekötés elkészítéséhez útátfúrást kell végezni.  
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A Városfejlesztési, Vállalkozási, Idegenforgalmi bizottság javasolta, figyelembe véve, hogy a 
kérelmezőnek nagyobb összegű beruházást kell végeznie, az egy egységre jutó hozzájárulás 
összege 50 %-al kerüljön mérséklésre, ez 165.000,-Ft-ot jelent.  

 
Egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett ezért Faludi Tamás polgármester szavazásra teszi fel a 
Péter Szabó János szennyvíz bekötési igényéről szóló határozati javaslatot. Kéri, aki egyetért a 
javaslattal kéztartással szavazzon. 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Péter Szabó János 
szennyvízbekötési igényéről szóló határozati javaslatot 11 igen szavazattal – ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül – elfogadja és meghozza az alábbi határozatát. 
 
 
269/2005. sz. határozat 
Péter Szabó János szennyvíz bekötési igénye 
 
       H a t á r o z a t 

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselőtestülete engedélyezi Péter-Szabó 
János Kiskunmajsa Konyhadűlő 87/A. sz. ingatlanának szennyvíz bekötését. 
A hozzájárulás mértékét egy egységet figyelembe véve 165.000,-forintban állapítja 
meg. 
 
Felelős: Faludi Tamás polgármester 
Határid ő: 2005. szeptember 30. 
 
 
 

f, Dózsa György Gimnázium és Idegenforgalmi Szakközépiskola és Kollégium  
többletenergia igénye 
 
/Írásos előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve./ 

 
Fogl András bizottsági elnök ismerteti: 
 
A Gimnázium kérte a fenntartót az épületük villamos energia ellátásuk érdekében szükséges 
további 126 A többletenergia igény fedezetének biztosítására. Ennek költsége 534.396,- Ft. Az 
összeg a gimnázium korábban megállapított villamos felújítására szánt keretből biztosítható.  
 
Faludi Tamás polgármester mondja: 
 
Ezért a költségvetési bizottságnak nem kellett tárgyalni. 
 

Egyéb hozzászólás, kérdés nem érkezett, így Faludi Tamás polgármester szavazásra teszi fel a 
Dózsa György Gimnázium és Idegenforgalmi Szakközépiskola és Kollégium többletigényéről 
szóló határozati javaslatot. Kéri, aki egyetért a javaslattal kézfeltartással szavazzon. 
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Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Dózsa György Gimnázium és 
Idegenforgalmi Szakközépiskola és Kollégium többletenergia igényéről szóló határozati 
javaslatot 11 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadja és meghozza az 
alábbi határozatát. 
 
 
270/2005. sz. határozat 
Dózsa György Gimnázium és Idegenforgalmi Szakközépiskola és Kollégium többletenergia 
igénye 
 

H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselőtestülete a Gimnázium 
többletenergia igényének fedezetére 2005. évre vonatkozóan 534.396,-Ft összeget 
biztosít.   
Az összeg a gimnázium elektromos felújítására korábban megállapított keretből kerül 
biztosításra. 
 
Felelős: Faludi Tamás polgármester 
Határid ő: 2005. szeptember 30. 

 
 
g, Helyi buszjárat menetrendjének megállapítása 
 

/Írásos előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve./ 
 
Fogl András bizottsági elnök ismerteti: 
 
A helyi buszjárat 2005. augusztus 1-jétől újra üzemel. Annyi változás van, hogy a reggeli 
4:50-es kígyósi járatot kivették a menetrendből. Mellékletként szerepel az előterjesztésben a 
busz menetrend. Észrevételem volt, hogy a régi menetrendben Tejcsarnok szerepel ezt át 
kellene javítani Penny Market megállóra. Ezzel kapcsolatban felhívtam az üzemeltetőt, aki 
egyetértett a javaslattal. 
 

Egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, így Faludi Tamás polgármester szavazásra teszi fel a 
helyi buszjárat menetrendjének megállapításáról szóló határozati javaslatot. Kéri, aki egyetért a 
javaslattal kéztartással szavazzon. 

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi buszjárat menetrendjének 
megállapításáról szóló határozati javaslatot 11 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül – elfogadja és meghozza az alábbi határozatát. 
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271/2005. sz. határozat 
Helyi buszjárat menetrendjének megállapítása 
 

H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának képviselőtestülete a helyi menetrendszerinti 
autóbusz-közlekedés menetrendjét a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 
A menetrend 2005. szeptember 1-től lép életbe. 
 
Felelős: Faludi Tamás polgármester 
Határid ő: 2005. szeptember 1. 

 
 
 
 
 
h, Tájékoztató a Dél-alföldi Régió ivóvízminőség-javító programjáról 
 

/Írásos előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve./ 
 
 
Fogl András bizottsági elnök ismerteti: 
 
Egy tájékoztató meghallgatására kértem fel Király Zoltán urat, aki a Dél-alföldi Régió 
ivóvízminőség-javító programjáról tart egy kiselőadást. 
 
 
Faludi Tamás polgármester köszönti a meghívottat. 
 
 
 
Király Zoltán a DARFT Kht. munkatársa  ismerteti: 
 
Az ivóvízminőség-javító programnak az alapja ez a 98/83. Eu rendelet, mely meghatározza, 
hogy az ivóvízben mely komponensek milyen arányban lehetnek jelen.  
 
Ennek az Eu. rendeletnek az átvételét jelentette a 2001/201-es kormányrendelet, melynek 6. 
számú melléklete tartalmazza azokat a magyarországi településeket, melyek ezeket a 
határértékeket nem teljesítették. A kormányrendelet ezen melléklete azóta már megújításra 
került, ez a 47/2005. kormányrendelet.  
 
Ebben a rendeletben szerepel Kiskunmajsa is azon települések között, amelyeknek ívóvíz 
problémáját 2009-ig meg kell oldani. A probléma megoldására lehetőséget ad a Dél-alföldi 
Régió ivóvízminőség - javító programja, amely egy támogatási kérelem pályázat beadásához, 
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mellyel az Európai Uniós támogatásból 60-80% támogatás nyerhető, illetve a magyar 
költségvetés által hozzáadott finanszírozási résszel együtt 90%-os támogatás érhető el. 
Emellett a BM önerő alapjából a Kohéziós alap támogatások esetében még az önerő 50%-ára 
lehet pályázni. A hátrányos helyzetű kistérségben lévő települések számára, így az önerő 5% 
lesz a többi településnek 10%. 
 
A projekt előkészítése indul jelenleg, mivel a kormányrendelet két határidőt szabott meg 
ennek végrehajtására. Ez a két határidő 2006. és 2009. Azokon a településeken már elkezdtük 
a tervezést ahol a 2006-os határidő volt a kötelező. Azonban mind finanszírozási mind a 
műszaki okok oda vezették ezt a programot, hogy nem lehetséges meghatározni az optimális 
megoldásokat akkor, ha két körben valósítjuk ezt meg. Döntés született arról, hogy be kell 
vonni valamennyi másodikköröst is. A tervezést így egy körben lehet lefolytatni. Most van 
egy 63 tagú konzorcium, ami a 2006-ig kötelezett településekből jött létre. Amikor kiderült, 
hogy ennyire ki kell bővíteni a kört, akkor végeztünk egy költségkalkulációt ami elérte a 2 
milliárd forintot. Ekkora összeget az érintett települések nem tudtak volna összeadni, ezért egy 
pályázatot adtunk be a konzorcium nevében a Nemzeti Fejlesztési Hivatalhoz. 45%-os 
finanszírozási támogatást sikerült nyernünk a projekthez. A legnagyobb támogatást értük el 
ebben a pályázati rendszerben. A pályázat kedvezményezettje az a konzorcium lesz, amely 
jelenleg 63 tagból áll, ezért ez a tervezési támogatás azon települések számára lesz elérhető, 
akik ebbe a konzorciumba belépnek. Ezt a konzorciumot szeretnénk kibővíteni és valamennyi 
településnek 2005. szeptember 30-ig kell meghozni azokat a határozatokat, amelyek a 
belépéshez szükségesek. A határozatok arról szólnak, hogy részt kíván venni a település a 
konzorciumban, megbízzák a polgármestert a konzorciós szerződés aláírásával, valamint 
biztosítják a 75% mellett fennmaradó 25% önrész fedezetét, és a munkaszervezet 
működéséhez szükséges tagi hozzájárulásokat. A tagi hozzájárulások mértéke 4 szervezési 
periódust jelent - évekre bontva, lakosság számának függvényében:  
 

2005. 150 Ft/lakos 
2006. 130 Ft/lakos 
2007. 220 Ft/lakos 
2008.   35 Ft/lakos költséget jelent. 
 

A pályázat beadása 2007-ben várható. Az írott anyagot annyival szükséges kiegészíteni, hogy 
a határozatok meghozatalára szeptember végéig kell, hogy sor kerüljön, valamint nem 
önkormányzati társulásról beszélünk, hanem konzorciumról. A tervezési időszakban 
konzorciumot kell létrehozni és amikor kivitelezésre kerül sor, akkor lehet a konzorciumot 
kisebb társulásokra felbontani.  
 
 
 
Faludi Tamás polgármester mondja: 
 
Köszönöm a tájékoztatást, felkérném a Városfejlesztési Bizottság elnökét, hogy a következő 
testületi ülésre előterjesztést készítsen.  
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Terbe Zoltán képviselő kérdezi: 
 
Kiskunmajsán 2009-ig végrehajtandó program mennyibe fog kerülni és ez az 5-10% mennyi 
terhet fog róni az önkormányzatra? 
 
 
 
Király Zoltán a DARFT Kht. munkatársa  válaszol: 
 
Pontos összeget nem lehet mondani, hiszen a tervezési fázis legelején vagyunk. A tervezési 
fázis során legalább 3 változatban kell kidolgozni a megoldási javaslatokat. Legalább három 
olyan opciót meg kell vizsgálni ami megoldást jelenthet az adott település problémájára. A 
jelenlegi technológia korszerűsítése, kistérségi rendszerre csatlakozás, vagy új kút fúrása. 
Ezeket EVL engedélyes szinten ki kell dolgozni és ezekről egy megvalósítási tanulmány 
alapján fognak kiderülni, hogy melyik beruházási illetve üzemeltetési költség szempontjából is 
optimális lesz.  

 
i, Ipari park területének értékesítése kapcsán benyújtott interpellációra adott válasz el nem 

fogadása tárgyában tartott vizsgálat 
 

/Írásos előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve./ 
 
 
 
Fogl András bizottsági elnök ismerteti: 
 
A Képviselőtestület 2005. június 29-én tartott ülésén a Polgármester megbízta a 
Városfejlesztési, Vállalkozási, Idegenforgalmi bizottságot Terbe Zoltán képviselő által  az ipari 
park értékesítésével kapcsolatosan benyújtott, és a képviselőtestület tagjai által el nem fogadott 
interpelláció kivizsgálásával.  
 
Bizottságunk megtárgyalta az ügyet és megállapította, hogy a kérdés kivizsgálására nem 
illetékes. 

 
Egyéb kérdés, észrevétel nem érkezett, így Faludi Tamás polgármester a tájékoztatást 
elfogadásra ajánlja. 
 
 
 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az ipari park területének értékesítése 
kapcsán benyújtott interpellációra adott válasz el nem fogadása tárgyában tartott vizsgálatról 
szóló tájékoztatást 9 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül, 2 fő tartózkodással – elfogadja. 
 
Sz ü n e t 
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Sz ü n e t   u t á n 
 
11./ N a p i r e n d 
Vagyongazdálkodási Bizottság előterjesztései 

Előadó: Kolompár Orbán bizottsági elnök 
 
/Írásos előterjesztés mellékelve. / 
 
a) Abonyi Péter bérleti kérelme 

 
Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nincs Faludi Tamás 
polgármester szavazásra bocsátja. 
 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Abonyi Péter bérleti kérelméről 
szóló előterjesztést 15 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadja, és az 
alábbi határozatot hozza. 
 
272/2005. sz. határozat 

Abonyi Péter bérleti kérelme 
 

H  a  t  á  r  o  z  a  t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete bérbe adja Abonyi Péter 
Kiskunmajsa, Rózsahegyi u. 8. szám alatti lakosnak Kiskunmajsa, Rózsahegyi u. 6. 
szám alatt lévő 880 m2 ingatlant, 2005. szeptember 1-től – 2010. augusztus 31-ig.  
 
A bérleti díj mértéke 10.338,- Ft/év, mely évente megemelésre kerül az inflációs 
rátával. 
 
Megbízza a Polgármestert a bérleti szerződés megkötésével. 
 
Felelős : Faludi Tamás polgármester 
Határid ő: 2005. szeptember 1. 

 
 

b) Hajdú Krisztina bérleti kérelme  
 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nincs Faludi Tamás 
polgármester szavazásra bocsátja. 
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Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Hajdú Krisztina bérleti kérelméről 
szóló előterjesztést 15 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadja, és az 
alábbi határozatot hozza. 
 
 
 
 
273/2005. sz. határozat 

Hajdú Krisztina bérleti kérelme  
 

H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 732. hrsz. alatti 
önkormányzati tulajdonú 20 m2 területre az eddigi bérlő Muzsik Vencelné helyett – 
a területen lévő faház értékesítése miatt – Hajdú Krisztina Szentes, Darvas J. u. 4. 
szám alatti lakossal bérleti szerződést köt 2005. szeptember 1-től – 2016. április 30-
ig. A bérleti díj 2005. évre - 38.994,- Ft/év - megfizetésre került, mely évente az 
inflációs rátával emelkedik. 
 
Megbízza a Polgármestert a bérleti szerződés megkötésével. 
 
Felelős : Faludi Tamás polgármester 
Határid ő: 2005. szeptember 1. 
 
 
 

c) A cigánytelepen élő családoknak kedvezményes építési telkek biztosítása 
 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Fogl András képviselő a következőket mondja: 
 
Mint az előterjesztés is tartalmazza, ezek a telkek mély fekvésűek van-e esély arra, hogy 
belátható időn belül ezek beépüljenek? 
 
Kolompár Orbán bizottsági elnök válaszolja: 
 
Ahhoz, hogy ezek a családok megoldják a lakásproblémájukat, az első lépést az 
önkormányzatnak kell megtenni. Amennyiben nem rendelkeznek építési telekkel, abban 
az esetben nem jutnak előbbre. Nem tudok garanciát vállalni arra, hogy mindegyik család 
fel tud építeni.  

 
Dósai Imre képviselő elmondja: 
 
Az önkormányzatunk régi ígérete, hogy a cigánytelep felszámolását támogatja, elősegíti. 
Ebben az esetben kézzelfogható ezen szándéka.  
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Dr. Csávolszki László címzetes főjegyző  mondja: 
 
Javasolom a szerződés tartalmába épüljön be, hogy beépítési határidő eredménytelen 
letelte után, önkormányzatot az értékesítéssel azonos feltételek mellett, visszavásárlási 
joga megilleti. 
 
Mivel több kérdés, hozzászólás nincs Faludi Tamás polgármester kéri a képviselőket, 
aki egyetért a határozati javaslattal az elhangzott kiegészítéssel együtt, kézfeltartással 
szavazzon. 
 
 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a cigánytelepen élő családok 
kedvezményes építési telkek biztosításáról szóló előterjesztést a kiegészítéssel együtt 14 igen 
szavazattal – 1 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül – elfogadja, és meghozza az alábbi 
határozatát. 

 
274/2005. sz. határozat 

A cigánytelepen élő családoknak kedvezményes  
építési telkek biztosítása 
 

H  a  t  á  r  o  z  a  t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a  
 
-  Rózsa u. 29. 2373/10. hrsz. 1125 m2,  
-  Rózsa u. 31. 2373/9. hrsz.   1072 m2, 
-  Rózsa u. 33. 2373/8. hrsz.   1072 m2, 
-  Rózsa u. 35. 2373/7. hrsz.   1072 m2, 
-  Rózsa u. 37. 2373/6. hrsz.   1072 m2, 
-  Rózsa u. 39. 2373/5. hrsz.   1072 m2, 
-  Rózsa u. 41. 2373/4. hrsz.   1072 m2, 
-  Rózsa u. 43. 2373/3. hrsz.   1072 m2, 
-  Rózsa u. 45. 2373/2. hrsz.   1072 m2 
építési telkek vételi árát bruttó 1,- Ft/m2-ben állapítja meg. 

 
A fenti telek megvásárlását a következő személyek részére biztosítja: 
- Rózsa u. 29. 2373/10. hrsz. 1125 m2 telket Kolompár György, /Kiskunmajsa, 

1967. 12.19./ Kiskunmajsa, Marispuszta 263., 
- Rózsa u. 31. 2373/9. hrsz.   1072 m2 telket Kolompár János /Kiskunmajsa, 

1972. 01.04./ Kiskunmajsa, Marispuszta 285., 
- Rózsa u. 33. 2373/8. hrsz.   1072 m2 telket Rostás Sándor /Kiskunhalas, 1971. 

07.15./ Kiskunmajsa, Marispuszta 274/A., 
- Rózsa u. 35. 2373/7. hrsz.   1072 m2  telket Kolompár Péter /Kiskunmajsa, 

1964. 10.14./ Kiskunmajsa, Mariszpuszta 276., 
- Rózsa u. 37. 2373/6. hrsz.   1072 m2 telket Kolompár Ferenc /Kiskunmajsa, 

1983. 05.14./ Kiskunmajsa Marispuszta 279., 
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- Rózsa u. 39. 2373/5. hrsz.   1072 m2 telket  Kolompár Ferenc /Kiskunmajsa, 
1964. 08.16./ Kiskunmajsa, Marispuszta 279. 

- Rózsa u. 41. 2373/4. hrsz.   1072 m2 telket Kolompár Zoltán /Kiskunmajsa, 
1978. 11.10./ Kiskunmajsa, Marispuszta 275., 

- Rózsa u. 43. 2373/3. hrsz.   1072 m2 telket Kolompár Julianna /Kecel 1963. 
02.16./ Kiskunmajsa, Marispuszta 279., 

- Rózsa u. 45. 2373/2. hrsz.   1072 m2 telket Kolompár Sándor /Kiskunmajsa, 
1958. 03.01./ Kiskunmajsa, Marispuszta 286. 

Az adásvételi szerződés költségei a vevőt terhelik. 
Megbízza Polgármestert a szerződés aláírásával, melynek tartalmába épüljön be, 
hogy beépítési határidő eredménytelen letelte után, önkormányzatot az értékesítéssel 
azonos feltételek mellett, visszavásárlási joga megilleti. 

 
Felelős : Faludi Tamás polgármester 
Határid ő: 2005. október 31. 

 
 

12./ N a p i r e n d 
Oktatási, Művelődési, Ifjúsági, Sport és Kisebbségi Bizottság előterjesztései 

Előadó: Kertész Farkas Zsuzsanna bizottsági elnök 
 
/Írásos előterjesztés mellékelve. / 
 
a) Dózsa György Gimnázium, Szakközépiskola és Kollégium, valamint az Egressy 

Béni Alapfokú Művészetoktatási Intézmény pedagógiai programjának módosítása 
 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nincs Faludi Tamás 
polgármester szavazásra bocsátja. 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Dózsa György Gimnázium, 
Szakközépiskola és Kollégium, valamint az Egressy Béni Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény pedagógiai programjának módosításáról szóló előterjesztést 15 igen szavazattal – 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadja, és meghozza az alábbi határozatát. 
 
 

275/2005. sz. határozat 
Dózsa György Gimnázium, Szakközépiskola és Kollégium,  
valamint az Egressy Béni Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény pedagógiai programjának módosítása 
 

H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Dózsa György 
Gimnázium, Szakközépiskola és Kollégium, valamint az Egressy Béni Alapfokú 
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Művészetoktatási Intézmény Pedagógiai Programját a közoktatásról szóló 1993. 
LXXIX. tv. 44. §. (1) bekezdése alapján jóváhagyja. 
 
Felelős: Faludi Tamás polgármester, értesítésre 
Határid ő: 2005. szeptember 15. 

 
 

/Csomor Lajos képviselő megérkezett. / 
 

b) Egressy Béni Alapfokú Művészetoktatási Intézmény pedagógia programjának 
módosítása 

 
Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nincs Faludi Tamás 
polgármester szavazásra bocsátja. 
 
 
 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Egressy Béni Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény kérelméről szóló előterjesztést 15 igen szavazattal – ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül – elfogadja, és meghozza az alábbi határozatát. 

 
276/2005. sz. határozat 

Egressy Béni Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény kérelme 

 
H a t á r o z a t 

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Egressy Béni 
Alapfokú Művészetoktatási Intézmény létszámát 0,2 fővel emeli 2005. szeptember 
01 napjától, a képző és iparművészeti képzés, valamint az új néptánc osztály 
kiadása és létszáma a költségvetési rendeletbe épül be, melynek fedezete a képzés 
után igényelhető állami normatíva. 
 
Felelős: Faludi Tamás polgármester, értesítésre 
Határid ő: 2005. szeptember 15. 

 
c) Felsőoktatási intézmény továbbtanulók támogatása 

 
Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
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Kolompár Orbán képviselő a következőket mondja: 
 
Kiskunmajsa város vonatkozásában ez az első kisebbségi tanuló, aki felsőoktatási 
intézménybe jelentkezett és felvételt nyert. A városnak ehhez támogatást kell biztosítani, 
úgyszintén a kisebbségi önkormányzatnak. A kisebbségi önkormányzat 50.000,- Ft-ot 
biztosít, a különbözetet a város tegye hozzá. Legyen megvizsgálva, a jelenleg működő 
pályázat keretein belül, hogyan lehetne támogatni ezt a tanulót, melynek keretei közé 
nem igazán tudott cigánygyermek bekerülni.  
 
Kertész Farkas Zsuzsanna bizottsági elnök hozzáfűzi: 
 
Nagyon sajnálnám, ha nem tudná a tanulmányait folytatni. A keret - amiről a Képviselő 
úr beszélt - a tehetséges tanulók támogatására 284.000,- Ft volt. Az első félévben 
170.200,- Ft-ot osztottunk ki 15 tanuló részére. A jelenlegi félévben 113.800,- Ft azaz 
összeg, ami a bizottság rendelkezésére áll. Az előterjesztésben megfogalmazott igény 
pedig 145.000,- Ft. Amennyiben ezen összegből történne a finanszírozás, abban az 
esetben más diák részére nem jutna támogatás.  
 
Kolompár Orbán képviselő megjegyzi: 
 
Lehet, hogy félreérthető volt a mondatom, nem azt kívánom, ebből a keretből történjen a 
finanszírozás. Hanem azt kértem, tegyünk meg mindent annak érdekében, hogy ez a 
tanuló is megkapja a kedvezményeket. Most az önkormányzat adjon 100.000,- Ft-ot. 
 
 
 
Udvardi Illés képviselő mondja: 
 
Az önkormányzat, ha most odaadja a 100.000,- Ft-ot az első félévre, mi lesz a 
későbbiekben? Minden évben biztosítja az önkormányzat ezen összeget? 
 
Farkas Zoltán képviselő közli: 
 
Én támogatom és nagy örömmel látom, hogy van ilyen továbbtanuló diákunk. Az 
önkormányzatnak vállalnia kellene, hogy minden félévben ilyen összegű támogatást 
nyújtson. Úgy gondolom ez az összeg arányban áll a lehetőségeinkkel. Figyelembe kell 
venni a mostani felvételi rendszer eredményeképpen nagyon sokan kényszerülnek 
hasonló továbbtanulási feltételek elfogadására. Sajnos azt hiszem, anyagi helyzetünk 
miatt nem tudunk számukra támogatást nyújtani. A következő évi költségvetésben 
esetleg erre egy keretet hoznánk létre. Most nincs információm arra, hány diáknak lenne 
szüksége segítségre. Egyet most kiválasztunk, de lehet más is hasonló helyzetben. Én a 
határozati javaslatban szereplő összeg megadását javasolom.  
 
Dósai Imre képviselő mondja: 
 
Én jónak és hasznosnak tartom a kezdeményezést. Kérdezem, amennyiben elvégzi a 
tanulmányait, a munkavégzés biztosított-e a kisebbségi önkormányzatnál vagy a 
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polgármesteri hivatalban? Amennyiben biztosított, abban az esetben javasolom 
tanulmányi szerződés keretében egészítsük ki a teljes összegre a kisebbségi 
önkormányzat által ajánlott támogatást.  
 
Fogl András képviselő elmondja: 
 
Kicsit körültekintőbben kellene erről a kérdésről beszélni. Egyrészt mindenképpen 
példaértékű és támogatandó. Azt tudomásul kellene venni – amit a Farkas képviselő is 
mondott – a város anyagi helyzete nehéz. Mindenképpen jó lenne, ha koncepcióban 
gondolkodnánk, pályázati alap kerüljön létrehozásra a szociálisan hátrányos helyzetű 
továbbtanulni kívánó kiskunmajsai diákok számára. Azt is tudom támogatni, hogy egy 
hosszú távú szerződést kössünk, ebben az esetben az önkormányzat is egy hosszabb távú 
kötelezettséget tud vállalni.  
Jelen pillanatban az előterjesztés szellemében döntsünk, mennyiben tudja támogatni a 
kisebbségi önkormányzat  1/3 arányban, a települési önkormányzat is 1/3 arányban, az 
érintett tanuló pedig a maradék 1/3 arányt vállalja fel.  
 
Kolompár Orbán képviselő megjegyzi: 
 
Az Udvardi képviselő úr hivatkozott arra, mi lesz a későbbiekben. úgy tudom a 
kormányzatnak vannak különböző pályázati kiírásai, de ezeket finanszírozni ebben az 
évben nem tudja, csak jövőre. 
 
Javasolom az első lépést tegyük meg, és a 100.000,- Ft kerüljön megszavazásra. 
 
 
 
 
Faludi Tamás polgármester ismerteti: 
 
Az előterjesztés a Költségvetési bizottság előtt volt, mely úgy döntött, hogy az összes 
többi intézményi igénnyel kompletten kerül az önkormányzat elé.  
 
Mózer Gyula alpolgármester  elmondja: 
 
A mai ülésen a képviselő-testület tárgyalja a bérfejlesztést, melyben szerepel az 
alpolgármester fizetésemelése is, annál a pontnál kívántam jelezni, hogy ezzel nem 
kívánok élni. Ez természetesen egy újabb döntés kérdése. Amennyiben a testület 
elfogadja a béremelést, abban az esetben arról az összegről lemondok, az 
előterjesztésben szereplő diák javára.  
 
Farkas Mihály képviselő megjegyzi: 
 
Javasolom, hívjuk fel az érintett figyelmét a diákhitelre. 
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Mózer Gyula alpolgármester mondja: 
 
A felajánlott összeggel – mely havi 19.700,- Ft - szociálisan rászorulókat támogató 
alapot lehetne létrehozni. 
 
Dr. Tárai Éva képviselő a következőket mondja: 

 
Kérdezem a Jegyző úrtól, hogy a Költségvetési bizottság egyáltalán nem tárgyalta az 
előterjesztést, így fel lehet-e tenni szavazásra? Amennyiben nem, akkor javasolom a 
Polgármester úr szünetet rendeljen el, és a Költségvetési bizottság tárgyalja meg. 
 
Polgármester szünetet rendel el. 
 
S z ü n e t   u t á n. 
 
/Két képviselő nem jött vissza. / 
 
Faludi Tamás polgármester ismerteti: 
 
A szünetben a Költségvetési bizottság ülésezett és támogatja az 50.000,- Ft megadását. 
Kérem a képviselőket, aki egyetért a határozati javaslattal, kézfeltartással szavazzon. 
 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a felsőoktatási intézményben 
továbbtanulók támogatásáról szóló előterjesztést 12 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül, 2 
tartózkodás mellett – elfogadja, és meghozza az alábbi határozatát. 
 
 
277/2005. sz. határozat 
Felsőoktatási intézményben továbbtanulók 
támogatása 
 

H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Aradi Anikó 
Kiskunmajsa Madách u. 17. szám alatti lakos tanulmányi költségtérítéséhez 
50.000,-Ft összegben hozzájárul – melynek fedezete a működési célú hitel - 
amennyiben a Kiskunmajsai Cigány Kisebbségi Önkormányzat ugyanekkora 
összeggel támogatja nevezett tanulmányi költségtérítését. 
 
Felelős: Faludi Tamás: polgármester, értesítésre 
Határid ő: 2005. szeptember 15. 
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Kolompár Orbán képviselő a következőket mondja: 
 
Sajnálom, hogy Farkas Mihály képviselő úr nincs bent, hozzá szerettem volna intézni a 
mondandómat. Nem kellene ilyen cinikusan viselkedni, amikor egy továbbtanulni kívánó kislány 
sorsáról van szó. Az előbb elhangzott az oszlop áthelyezése – aminek nyilvánvalóan politikai 
indítatása van – egyikünk sem szólalt meg, pedig annak a fedezete is hitel.  
 
/Egy képviselő visszajött. / 
 
Fogl András képviselő kéri a polgármestert, hogy szíveskedjen a Szervezeti és Működési 
Szabályzatot betartatni. 
 
 

d) Tanulmányi ösztöndíj pályázat névválasztása 
 

Kertész Farkas Zsuzsanna bizottsági elnök mondja: 
 
Az előterjesztésben elírás történt, mivel a keretösszeg maradványa jelenleg 113.800,- Ft. 
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs Faludi Tamás polgármester kéri a képviselőket, aki 
egyetért azzal, hogy a tanulmányi ösztöndíj pályázat ,,Terbe Sándor Tanulmányi 
Ösztöndíj” elnevezést kapja, kézfeltartással szavazzon. 
 

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a tanulmányi ösztöndíj pályázat 
névválasztásával kapcsolatos előterjesztést 15 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül – elfogadja, és meghozza az alábbi határozatát. 
 
 
278/2005. sz. határozat 
Tanulmányi ösztöndíj pályázat 
névválasztása 
 
H  a  t  á  r  o  z  a  t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, 
hogy a tanulmányi ösztöndíj pályázat a későbbiekben ,,Terbe Sándor Tanulmányi 
Ösztöndíj” pályázat néven kerüljön meghirdetésre. 
 
Felelős : Faludi Tamás polgármester 
Határid ő: 2005. szeptember 15. 
 
 
 

e) Közalkalmazottak étkezési hozzájárulása 
 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
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/Egy képviselő visszajött. / 
 
Serbán György bizottsági elnök ismerteti: 
 
Bizottságunk egyetért a szakbizottság által a közalkalmazottak részére javasolt étkezési 
hozzájárulások mértékével, mely szerint a hidegétel utalványok 3.000,-Ft-ra, a melegétel 
utalványok értékét 6.000.-Ft-ra javasolja emelni. Ennek pótelőirányzat igénye 
szeptember 1-től 4 hónapra valamennyi intézményt érintően 2.749.400,-Ft az eredeti 
költségvetésben tervezettek alapul vételével. 
 
Mivel több kérdés, hozzászólás nincs Faludi Tamás polgármester szavazásra bocsátja 
az előterjesztést. 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a közalkalmazottak étkezési 
hozzájárulásáról szóló előterjesztést 13 igen szavazattal – 1 ellenszavazattal, 2 tartózkodás 
mellett – elfogadja, és meghozza az alábbi határozatát. 
 
279/2005. sz. határozat 
Közalkalmazottak étkezési 
hozzájárulása 
 

H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a közalkalmazottak 
részére az étkezési utalvány értékét 50 %-os mértékben megemeli, melynek fedezete 
a költségvetési rendeletben e célra biztosított előirányzat. 
 
Felelős: Faludi Tamás polgármester értesítésre 
Határid ő: 2005. szeptember 15. 

 
 
 
 

13./ N a p i r e n d 
Polgármester előterjesztései 
Előadó: Faludi Tamás polgármester 
 
/Írásos előterjesztés mellékelve. / 
 
a) Hitelfelvétel a város működési kiadásainak finanszírozásához 

 
Faludi Tamás polgármester a következőket mondja el: 
 
Hangsúlyozom nem ismételt hitelfelvételről van szó. Ahhoz, hogy a 111. 311 eFt-os 
keret megnyitható legyen - az OTP-nél több jogszabályi változás miatt – egy külön 



 - 58 - 

határozatot kell a képviselő-testületnek hoznia. Ez azt is jelenti, hogy a mai napig nem 
volt szükség működési hitelfelvételre.  
Kérem a képviselő-testületet fogadja el a határozati javaslatot. 
 
Serbán György bizottsági elnök ismerteti: 
 
A Költségvetési bizottság hozzájárul ahhoz, hogy a működési kiadások 
finanszírozásához 111.311 eFt-os hitelkeret megnyitásra kerüljön. A 
kötelezettségvállalásokkal, valamint az előterjesztésben szereplő jogi biztosítékok és 
fedezetek felajánlásával egyetért. 
 
 
Terbe Zoltán képviselő elmondja: 
 
A testületi ülések alkalmával már többször elmondtam, hogy takarékossági intézkedések 
megtervezésére kellene sort kerítenünk. A hitel megnyitásánál is újra szeretném felhívni 
a figyelmet arra, hogy véleményem szerint rossz felé halad az önkormányzat pénzügyi 
vonatkozásban. Szeretném, ha valamilyen látható, kézzelfogható intézkedés történne 
abba az irányba, hogy a kiadási struktúrán javítsunk. Ez a mai napig nem történt meg.  
 
Polgármester úr a ciklus elején néhányszor tett arra ígéretet, hogy ezt teljesíti, de ez nem 
történt meg. A határozati javaslatot nem tudom megszavazni, mivel nem látom a jelét 
annak, hogy a takarékosság felé lépnénk előre.  
 
Faludi Tamás polgármester ismerteti: 
 
Felhívom a képviselőtársaim figyelmét arra, hogy a testület már döntött a 
hitelfelvételéről. Ezen összeg került beállításra az összes önkormányzati döntés mögé. 
Amikor Terbe vagy bármelyik képviselőtársam megemlíti a kiadási struktúra 
csökkentését, mindig elmondom továbbra is várom a képviselőtársaim ezzel kapcsolatos 
konkrét javaslataikat, hol kellene módosítani, változtatni.  
 
A költségvetés tárgyalásakor konkrét javaslattal fogok a képviselő-testület felé élni. 
 
 
 
 
 
Dósai Imre képviselő  mondja: 
 
A mostani polgármesteri előterjesztés a hitelfelvétellel kapcsolatban ellentétben van 
korábbiakkal, mivel tényleges hitelfelvételt vonhat maga után. Ez a hitelfelvétel biztos 
hogy szükséges és végre kell hajtani? 
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Faludi Tamás polgármester válaszolja: 
 
Az itt ülő képviselő-testület által elfogadott költségvetés a mai napig végrehajtható 
legyen, ennyi működési hitelt be kellett állítani. Szeptember elsejével jutottunk el addig, 
hogy hozzá is kell nyúlni. Tehát jól gazdálkodott az önkormányzat a meglévő 
tartalékokkal, de mostmár konkrétan hozzá kell nyúlni a működési hitelhez.  
 
Mivel több kérdés, hozzászólás nincs kérem a képviselőket, aki egyetért a határozati 
javaslattal, kézfeltartással szavazzon. 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2005 évi módosított költségvetési 
rendelettel összhangban álló hitelfelvétel a város működési kiadásainak finanszírozásáról szóló 
előterjesztést 9 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül, 7 tartózkodás mellett – elfogadja, és 
meghozza az alábbi határozatát. 
 
 
280/2005. sz. határozat 
Hitelfelvétel a város működési kiadásainak 
finanszírozásához 

H a t á r o z a t 
 

1. Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határoz, hogy a működési kiadások finanszírozásához 111.311 eFt 
folyószámla hitelt vesz fel. 

2. Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
kötelezettséget vállal arra, hogy betartja a hitel visszafizetési 
ütemet és járulékait, valamint arra, hogy a hitel törlesztő részlete az 
éves költségvetésben betervezésre kerül. 

3. A folyószámlahitel jogi biztosítékaként és fedezetként Kiskunmajsa 
Város Önkormányzata az alábbiakat ajánlja fel: 
- A 2005. és 2006. évi költségvetése a 66.527 eFt hitelhez. 
- A további 44.784 eFt hitel – együttesen 111.311 eFt hitel 

igénybevételéhez – a helyi adók engedményezése, - az 
adószámlák zárolása nélkül, - valamint felhatalmazás a helyi 
adók engedményezési szerződésének megkötésére. 

- Kiskunmajsa Város Önkormányzata valamennyi számlájának 
forgalmi egyenlege, ide értve az állami támogatás alszámlát is. 

 
Felelős: Faludi Tamás polgármester 
Határid ő: 2005. szeptember 15. 

 
 

b) Intézmények pedagógiai programjai véleményezésének díjazása 
 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
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Serbán György bizottsági elnök ismerteti: 
 
A Költségvetési bizottság az előterjesztésben foglaltaknak megfelelően mindkét 
intézmény pedagógiai programjának támogatásával egyetért, s javasolja a Polgármesteri 
Hivatal költségvetésében a 40.00,- Ft -os pótelőirányzat biztosítását. 
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatosan több kérdés, hozzászólás nincs Faludi Tamás 
polgármester szavazásra bocsátja. 

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az intézmények pedagógiai 
programjai véleményezésének díjazásáról szóló előterjesztést 15 igen szavazattal – ellenszavazat 
nélkül, 1 tartózkodás mellett – elfogadja és meghozza az alábbi határozatát. 

 
 

281/2005. sz. határozat 
Intézmények pedagógiai programjai véleményének 
díjazása 

 
H a t á r o z a t 

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Andrésiné Dr. 
Ambrus Ildikó és Albert József közoktatási szakértők díjazására 20-20.000,- Ft 
pótelőirányzatot biztosít – melynek fedezete a működési célú hitel - és a szerződés 
aláírására meghatalmazza a polgármestert. 
 
Felelős: Faludi Tamás polgármester 
Határid ő: 2005. szeptember 6. 
 
 

c) Kiskunmajsa Város Cigány Kisebbségi Önkormányzatának kérelme 
 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Serbán György bizottsági elnök mondja: 
 
Kiskunmajsa Város Cigány Kisebbségi Önkormányzata III. Kulturális Roma Nap  
rendezvényének támogatására 200.000,-Ft anyagi támogatást kért. A Költségvetési 
bizottság 100.000.-Ft megadását javasolja. 
 
Mivel több kérdés, hozzászólás nincs Faludi Tamás polgármester szavazásra bocsátja 
a Költségvetési bizottság javaslatát, mely szerint a rendezvényre 100.000,- Ft kerüljön 
biztosításra. 
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Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Kiskunmajsa Város Cigány 
Kisebbségi Önkormányzat kérelmével kapcsolatos előterjesztést 12 igen szavazattal – 2 
ellenszavazattal, 2 tartózkodás mellett – elfogadja, - fedezete a működési célú hitel -  mely 
beépítésre kerül a költségvetési rendeletbe. 
 
 

d) Egressy Béni Alapfokú Művészetoktatási Intézmény kérelme 
 

Polgármester elmondja, hogy ezen előterjesztés megtárgyalásra került az előző 
napirend keretében. 
 

e) Iskolatej program 
 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
 
 
Serbán György bizottsági elnök ismerteti: 

 
Az iskolatej program elindításához a közbeszerzési pályáztatás költségét, 125.000.-Ft 
összegben bizottságunk támogatja. Egyetért azzal, hogy a tényleges igényfelmérések 
után a program pótelőirányzat igénye a következő bizottsági ülésen kerüljön 
elfogadásra. 

 
Polgármester kéri a képviselőket, aki egyetért a 125.000,- Ft közbeszerzési pályázati 
költség biztosításával, - mely beépítésre kerül a költségvetési rendeletbe, fedezete a 
működési célú hitel - kézfeltartással szavazzon. 
 
/16 igen szavazat / 
 
Mivel több  kérdés, hozzászólás nincs Faludi Tamás polgármester szavazásra bocsátja 
a határozati javaslatot. 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az iskolatej programról szóló 
előterjesztést 16 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadja, és meghozza 
az alábbi határozatát. 
 
282/2005. sz. határozat 
Iskolatej program 

H a t á r o z a t 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a Nevelési-
oktatási intézmények igazgatóit, hogy intézményeikben 2005. szeptember 5-ig 
szíveskedjenek felmérni a gyermekek, tanulók körében az iskolatej iránt az igényt. 
 
Felelős: Faludi Tamás polgármester és az intézményvezetők 
Határid ő: 2005. szeptember 5. 
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f) Az ’56-os Múzeum további működtetése 

 
Faludi Tamás polgármester kiegészítésként elmondja: 
 
A mai napig nem kaptam arról információt, hogy a kuratóriumnak van-e már elnöke. 
Amikor erre sor került, akkor tudunk konkrétan leülni tárgyalni a múzeum 
elképzeléséről, költségvetéséről és utána kerül vissza a testület elé az előterjesztés. A 
végleges döntés meghozatala céljából. A Bács-Kiskun Megyei Önkormányzat 
megemelte a támogatását 1,3 millió forintról - 3 millió forintra. 
Serbán György bizottsági elnök mondja: 
 
Az ’56-os Történelmi Alapítvány a 2005. évi működési kiadásaihoz önkormányzati 
támogatást kért. A Költségvetési bizottság az előterjesztésben foglaltak szerint 
1.000.000.- Ft előleg kiutalásával egyetért. 
 
 
Fogl András képviselő javasolja: 
 
Módosító indítványom a következő: az 1 millió forint összeg támogatást az előterjesztő 
a tárgyalások lezárásáig javasolja. Ismertetésre került, hogy hivatalosan nincs 
megerősítve ki a tárgyaló partner, ezért nehéz határidőnek a szeptember 30-át javasolni – 
mivel azt esetleg nem lehet betartani -  ezt az 1 millió forintot 2005. december 31-ig 
biztosítsuk. 
A határozati javaslat úgy kerüljön módosításra: az önkormányzat képviselő-testülete 
felkéri a polgármestert, hogy az egyeztető tárgyalásokat folytassa le. A tárgyalások 
lefolytatása után az együttműködési megállapodás tervezetét a szakbizottságokon 
keresztül terjessze a képviselő-testület elé. Mivel itt konkrét támogatási összegről van 
szó, egy hosszabb távú együttműködésre kell számítani, ahhoz mindenféleképpen egy 
együttműködési megállapodást kell kötni. 
 
Dósai Imre képviselő megjegyzi: 
 
A döntés megszületett az elnök személyére vonatkozóan, csak a bejegyzés van 
folyamatban. 
 
Faludi Tamás polgármester mondja: 
 
Köszönöm a képviselőtársam észrevételét a határidő módosítására október 31-ét 
javasolom. A támogatás összegét december 31-ig adjuk és többet nem biztosítunk. Úgy 
gondolom, így elfogadásra kerülhet a határozat Fogl András képviselő módosításaival 
együtt. 
Kérem a képviselőket, aki egyet ért a határozati javaslattal, az elhangzott módosítással 
együtt, kézfeltartással szavazzon. 
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Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az ’56-os Múzeum további 
működéséről szóló előterjesztést a módosítással együtt 15 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül, 
1 tartózkodás mellett – elfogadja, és meghozza az alábbi határozatát. 
 
283/2005. sz. határozat 
Az ’56-os Múzeum további működtetése 

H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, 
hogy folytasson egyeztető tárgyalást 56-os Történelmi Alapítvány képviselőivel. A 
tárgyalások lefolytatása után megállapított konkrét támogatási összeget, valamint az 
együttműködési megállapodás tervezetét terjessze a szakbizottságon keresztül a 
képviselő-testület elé.  
 
A később folyósítandó támogatási összegből 1.000.000,- Ft-ot a működés 
finanszírozására előlegként – 2005. december 31-ig – biztosít, melynek fedezete a 
működési hitel. 
 
Felelős: Faludi Tamás polgármester  
Határid ő: 2005. október 31. tárgyalások lefolytatására 

 
/ Egy képviselő kiment. / 
 
g) Hátrányos Helyzetűek Egyesületének támogatása 

 
Faludi Tamás polgármester a következőket mondja el: 
 
Egyesület az önkormányzat részére bálás ruhát szállított a szociálisan rászorultak 
támogatására. A szállítási költség fedezetére - 151.600.-Ft - támogatásra lenne szükség. 
A leszállított ruhák értéke ennek az összegnek a többszöröse. Kérem a pótelőirányzat 
szíves támogatását. 
 
Serbán György bizottsági elnök ismerteti: 
 
A Költségvetési bizottság javasolja a kért összeg biztosítását a Polgármesteri Hivatal 
költségvetésében. 
 
Mivel több kérdés, hozzászólás nincs Faludi Tamás polgármester kéri a képviselőket, 
aki egyetért az elhangzott javaslattal, kézfeltartással szavazzon. 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Hátrányos Helyzetűek 
Egyesületének támogatásáról szóló előterjesztést 15 igen szavazattal – ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül – elfogadja, mely beépítésre kerül a költségvetési rendeletbe, fedezete a 
működési célú hitel. 
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h) Használt számítógépek beszerzése 
 

Faludi Tamás polgármester mondja: 
 

A Polgármesteri Hivatal részére 5 db használt számítógép beszerzésre mindösszesen 
93.800.-Ft támogatás biztosítását kérem, mely a költségvetési rendeletbe beépítésre 
kerülne. 
 
Serbán György bizottsági elnök ismerteti: 
 
A Költségvetési bizottság javasolja a kért összeg megadását, ezáltal a Polgármesteri 
Hivatal költségvetésében 93.800,- Ft-tal az előirányzat megemelkedik. 
 
Mivel több kérdés, hozzászólás nincs Faludi Tamás polgármester kéri a 
képviselőket, aki egyetért a javaslattal, kézfeltartással szavazzon. 
 
 
 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a használt számítógépek 
beszerzéséről szóló előterjesztést 15 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – 
elfogadja, mely beépítésre kerül a költségvetési rendeletbe, fedezete a működési célú hitel. 

 
i) Majsa napi vendéglátás 
 

Faludi Tamás polgármester mondja: 
 
A delegációk vendéglátására – szállás, étkeztetés – az előző évekhez hasonlóan 
1.000.000.-Ft engedélyezését kérem keretjelleggel biztosítani a Hivatal 
költségvetésében. 
 
Serbán György bizottsági elnök közli: 
 
A Költségvetési bizottság egyetért az elhangzottakkal. 
 
Mivel több kérdés, hozzászólás nincs Faludi Tamás polgármester szavazásra bocsátja 
az előterjesztést. 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Majsa napi vendéglátásról szóló 
előterjesztést 13 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül, 2 tartózkodás mellett – elfogadja, mely 
keretjelleggel beépül a költségvetési rendeletbe, fedezete a működési célú hitel. 
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j)  Bérfejlesztés 2005. szeptember 1-től 
 

Faludi Tamás polgármester a következőket mondja: 
 
A közalkalmazottak részére 2005. szeptember 1-jétől kötelező bértábla 4,5 %-os 
bérfejlesztést jelent, melyre azonban az állam fedezetet nem biztosít, az 
önkormányzatnak kell azt kigazdálkodnia. Mindezek alapján tisztelettel kérem a 
köztisztviselők és a képviselő-testület részére is ugyanezen mértékű bérfejlesztés 
támogatását. Ezen bérfejlesztés 3 havi vonzata a köztisztviselők esetében járulékkal 
együtt 1.419.900.-Ft, a képviselő-testület és a polgármesterek esetében pedig 476.700.-
Ft. Fenti összegekkel a költségvetési rendelet főösszege emelkedik. 
 
Módosításként, a polgármester esetében nincs lehetőség bérfejlesztésre, az 
alpolgármester esetében van mód, melynek havi mértéke 19.700,- Ft. 
 
Serbán György bizottsági elnök ismerteti: 
 
A Magyar Köztársaság 2005. évi költségvetéséről szóló 2004. évi CXXXV. törvény 20. 
számú melléklete tartalmazza a közalkalmazottak 2005. szeptember 1-jétől kötelező 
fizetési osztályok fizetési fokozata szerinti garantált illetményének havi összegét 
forintban, valamint a fizetési fokozathoz tartozó legkisebb szorzószámokat. Fentiekre 
tekintettel az önkormányzat közalkalmazottainak – OEP nélkül – bérfejlesztés igénye 
járulékkal együtt 3 hónapra 8.017.500.-Ft. Az OEP által finanszírozott kör 3 havi bér és 
járulék igénye 210.300.-Ft, melynek fedezete a működési célra átvett pénzeszköz. A 
költségvetési bizottság támogatja a bérfejlesztés előirányzatának lebontását az 
önkormányzat intézményei részére. 
 
Fogl András képviselő mondja: 
 
Egy előterjesztés keretében foglalkozunk közalkalmazotti és köztisztviselői 
béremeléssel, illetve a képviselő-testület valamint a polgármester és az alpolgármester 
díjazásának emelésével.  
 
Faludi Tamás polgármester válaszolja: 
 
A szavazásra mindenképpen külön kerül sor. 
 
Mózer Gyula alpolgármester elmondja: 
 
Csak megerősíteni szeretném a módosító javaslatomat, hogy az alpolgármester keretét – 
amennyiben erről a testület dönt – szociálisan hátrányos helyzetben lévő továbbtanulni 
kívánok számára létrehozandó alap javára lemondok. Ennek az évnek 3 hónapjára járó 
összeg 59.100,- Ft. Kérem a képviselőket, döntsenek erről az összegről. 
 
Kolompár Orbán képviselő hozzáfűzi: 
 
Én is lemondok a tiszteletdíj emelésről, az oktatási alap javára.  
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Farkas Mihály képviselő megjegyzi: 
 
Nem kellene ezzel annyira sietni, mivel nem került megszavazásra, remélhetőleg nem is 
lesz. 
 
Faludi Tamás polgármester kéri a képviselőket, aki egyetért a közalkalmazottak 
részére a 4,5 százalékos béremeléssel – melynek fedezete a működési célú hitel - 
kézfeltartással szavazzanak. 
 
/15 igen szavazat / 
 
Faludi Tamás polgármester elmondja: 
 
Kérem, ne legyen különbség téve, ezért a köztisztviselők részére is javasolom a 4,5 
százalékos béremelés megadását. Ez évi vonzata 1.419.900,- Ft, mely beépítésre kerül a 
költségvetési rendeletbe, fedezete a működési célú hitel. 
 
/10 igen, 5 tartózkodás / 
 
/Egy képviselő kiment. / 
 
Ezek után Faludi Tamás polgármester kéri a képviselőket, aki egyetért a képviselői 
tiszteletdíj emelkedésével, kézfeltartással szavazzon. 
 
Megállapítja, hogy 4 igen szavazattal – 8 ellenszavazattal, 2 tartózkodással – a javaslat 
nem került elfogadásra, így nem épül be a költségvetési rendeletbe. 
 
Faludi Tamás polgármester ezek után a következőket mondja: 
 
Javasolom a 476.700,- Ft keretként legyen meghatározva azon továbbtanulni kívánó 
tanulók részére, akik a szociális körülményeik miatt, főiskolai, egyetemi tanulmányaikat 
nem tudnák elkezdeni, finanszírozni. 
 
Fogl András képviselő mondja: 
 
Csak a napirend során merült fel több képviselő részéről egy ilyen alap létrehozása. Úgy 
gondolom kicsit fordított a helyzet, amennyiben létre kívánunk hozni egy alapot, először 
szabályozzuk le a feltételeket. Egy későbbi döntés során állapítsuk meg az összeget.  
 
Faludi Tamás polgármester válaszolja: 
 
Ugyanerről van szó, csak most fordítva csináljuk. Először meghatározzuk a keretet, a 
következő testületi ülésre az Oktatási, Művelődési, Ifjúsági, Sport és Kisebbségi 
Bizottság, az Egészségügyi, Szociális Bizottság és a Költségvetési Bizottság 
kidolgozzák a feltételeket.  
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Dr. Tárai Éva képviselő megjegyzi: 
 
Ebben az esetben nem probléma, hogy a Költségvetési bizottság, ezt így nem tárgyalta? 
 
Dr. Csávolszki László címzetes főjegyző válaszolja: 
 
Gyakorlatilag a bizottság az összeget letárgyalta, azzal egyetértett, csak a feladat 
módosítására hangzott el javaslat. Ez az összeg rendelkezésre áll, elköltheti a testület, ezt 
kimondta a bizottság. 
 
Serbán György képviselő mondja: 
 
A képviselő-testület most akarja-e ezt az alapot létrehozni? Az egy másik kérdés, ez a 
pénz mennyire áll rendelkezésre, muszáj nekünk elkölteni? 
 
Faludi Tamás polgármester a következőket mondja: 
 
Köszönöm Serbán képviselő úr hozzászólását. Kiadom három bizottságnak: Oktatási, 
Művelődési, Ifjúsági, Sport és Kisebbségi Bizottságnak, Egészségügyi, Szociális 
Bizottságnak, Költségvetési Bizottságnak ez ügyről – elég sokat beszéltünk róla – a 
következő testületi ülésre előterjesztést szíveskedjenek készíteni. 

 
k) Jegyzői bérfejlesztés 

 
Faludi Tamás polgármester  a következőket mondja el: 
 
A 2005. évi LV. törvény módosította  a köztisztviselők jogállásáról szóló 1992. évi 
XXIII. törvény 45.§. (2) bekezdés d.) pontját, valamint a 46.§. (4) bekezdés d.) pontját.  
 
Ezen pontok rendelkeznek a kistérségi társulás székhely településének jegyzője 
illetményalap szorzójáról, valamint illetménypótlékáról, melyek VII. 1-től emelkedtek. 

 
Az átsorolás bér és járulék vonzata erre az évre 306.900.-Ft, mely a hivatal 
költségvetésébe kerülne beépítésre. 
 
Serbán György bizottsági elnök ismerteti: 
 
A költségvetési bizottság javasolja az átsorolás bér és járulékainak biztosítását, mely 
306.900.-Ft-ot jelent a tárgyévben. 
 
Mivel több kérdés, hozzászólás nincs Faludi Tamás polgármester szavazásra bocsátja 
az előterjesztést. 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a jegyzői bérfejlesztésről szóló 
előterjesztést 15 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadja, mely 
beépítésre kerül a költségvetési rendeletbe, fedezete a működési célú hitel. 
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l) ,,Mindennapi környezetünkért 2005” pályázat 

 
Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
/Egy képviselő kiment. / 
 
Serbán György bizottsági elnök ismerteti: 
 
A Bács-Kiskun Megyei Munkaügyi Központ által kiírt foglalkoztatási pályázat kiírása 
módosult, mely szerint tovább foglalkoztatás keretében a foglalkoztatás időtartamára 
kifizetett bér és járulék 10%-ra kötelezettséget kell vállalnunk eszközbeszerzés 
keretében. A bizottság javasolja a pályázati összeg önerejének megadását 540.100.-Ft 
értékben. 
 
Mivel több kérdés, hozzászólás Faludi Tamás polgármester szavazásra bocsátja az 
előterjesztést. 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete ,,Mindennapi környezetünkért 2005” 
pályázattal kapcsolatos előterjesztést 14 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – 
elfogadja, mely beépítésre kerül a költségvetési rendeletbe, fedezete a működési célú hitel. 
 
 
14./ N a p i r e n d 

Költségvetési Bizottság előterjesztései 
 
Faludi Tamás polgármester elmondja, hogy 1., 2., 3-as pontok megtárgyalásra kerültek ez 
előző napirendi pontok keretében. 
 

 
 
 

Költségvetési Bizottság Elnökének előterjesztése 
 
a) Dózsa György Gimnázium, Szakközépiskola és Kollégium alapító okiratának 

módosítása 
 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nincs Faludi Tamás 
polgármester szavazásra bocsátja. 
 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Dózsa György Gimnázium, 
Szakközépiskola és Kollégium alapító okiratának módosításáról szóló előterjesztést – 14 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadja, és meghozza az alábbi határozatot. 
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284/2005. sz. határozat 
Dózsa György Gimnázium, Szakközépiskola  
és Kollégium alapító okiratának módosítása 
 

H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő testülete az előterjesztés 
mellékletében foglalt tartalommal elfogadja a Dózsa György Gimnázium, 
Szakközépiskola és Kollégium alapító okiratát, mely 2005. szeptember 1-től lép 
hatályba. 
 
Felelős: Faludi Tamás polgármester 
Határid ő: 2005. szeptember 1. 
 
 
 
 

b) Egressy Béni Alapfokú Művészetoktatási Intézmény kérelme 
 

Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nincs Faludi Tamás 
polgármester szavazásra bocsátja. 
 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Egressy Béni Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény kérelméről szóló előterjesztést 14 igen szavazattal – ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül – elfogadja, és meghozza az alábbi határozatát. 
 
 
 
 
 
 
285/2005. sz. határozat 
Egressy Béni Alapfokú Művészetoktatási  
Intézmény kérelme 
 

H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő testülete az Egressy Béni 
Alapfokú Művészetoktatási Intézmény egészségügyi- és étkezési hozzájárulás 
iránti kérelmét nem támogatja. 

  
  Felelős: Faludi Tamás polgármester 

Határid ő: 2005. szeptember 1. 
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c) Közalkalmazottak szeptember elsejei bérfejlesztése 

 
Polgármester elmondja, hogy ezen előterjesztés az előző napirendi pont keretében 
megtárgyalásra került. 
 

d) Infláció miatti különbözetek 
 

Serbán György bizottsági elnök a következőket mondja el: 
 
A Városi Polgármesteri Hivatalnál a vállalkozó háziorvosok, valamint a CATEL 
Televízió szerződése inflációt követő. A tervezéskor 6%-kal számoltak, a tényleges 
infláció azonban 6,8%-os lett. Mindezek alapján - 10.600,-Ft illetve 26.100,-Ft – 
mindösszesen 36.700,-Ft többletkiadásuk jelentkezett. A bizottság támogatja ezen 
összeggel a Polgármesteri Hivatal költségvetésének emelését. 
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nincs Faludi Tamás 
polgármester szavazásra bocsátja. 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az infláció miatti különbözetről szóló 
előterjesztést 14 igen szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás mellett – elfogadja, mely 
beépítésre kerül a költségvetési rendeletbe, fedezete a működési célú hitel. 
 
 
15./ N a p i r e n d 

…./2005. (….) rendelet-tervezet az Önkormányzat 2005. évi költségvetését megállapító 
1/2005. (III.18.) rendelet módosításáról 
Előadó: Faludi Tamás polgármester 
 
/Írásos előterjesztés mellékelve. / 
 
Faludi Tamás polgármester a következőket mondja el: 
 
Az előző napirendi pontok kapcsán elfogadott tételek beépítésre kerülnek a költségvetési 
rendeletbe. 
 
 
 
Mivel a rendelet-tervezettel kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nincs Faludi Tamás 
polgármester szavazásra bocsátja. 
 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Önkormányzat 2005. évi 
költségvetését megállapító 1/2005. (III.18.) rendelet módosításáról szóló előterjesztést  13 
igen szavazattal – ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett – elfogadja, és megalkotja az 
alábbi rendeletét. 
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KISKUNMAJSA VÁROSI ÖNKORMÁNYZAT 

25/2005. (IX.01.) rendelete 
 

az Önkormányzat 2005. évi költségvetését megállapító 
1/2005. (III. 18.) rendelet módosításáról 

 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete - a helyi önkormányzatokról szóló 
1990. évi LXV. tv. 16. §-a valamint az államháztartásról szóló 1992. évi XXXVIII. tv. 74. § (1) 
bekezdése, valamint a 217/1998.(XII. 30.) Korm. számú rendelet 53. §. (1) bekezdése alapján - a 
1/2005. (III. 18.) Ktr. (továbbiakban: R) módosítására az alábbi rendeletet alkotja. 
 

1. §.  
 
A R. 2. §. (2) bekezdése helyébe az alábbi rendelkezés lép: 
 
(2) A Képviselő-testület a Polgármesteri Hivatal, az Intézmények és a Kisebbségi Önkormányzat 
együttes 2005. évi költségvetésének 
 
bevételi és kiadási 
fő összegét 2.267.902,1 ezer Ft-ban 
  
ezen belül: 
 
- a személyi jellegű kiadást 897.777,0 ezer Ft-ban, 
- a munkáltatót terhelő járulékot                                                           298.110,9 ezer Ft-ban, 
- a dologi jellegű kiadásokat 522.273,1 ezer Ft-ban, 
- az ellátottak pénzbeli juttatását 1.857,0 ezer Ft-ban, 
- a speciális célú támogatást 234.148,5 ezer Ft-ban, 
- a pénzeszköz átadásokat 17.409,5 ezer Ft-ban, 
- felhalmozási kiadásokat 174.334,0 ezer Ft-ban, 
  = ebből felújítási kiadásokat                                                                47.938,4 ezer Ft-ban, 
- a céltartalékot 121.992,1 ezer Ft-ban, 
 
állapítja meg. 
 
 
 
Az Önkormányzat az  éves engedélyezett létszámkeretet 455,4 főben határozza meg. 
 

2. §. 
 

A R. 2§. (4 ) bekezdés 2/a, 2/b számú melléklete helyébe e rendelet 2/a, 2/b táblázata lép. A 2/b 
számú melléklet tartalmazza az adóköteles támogatások módosított előirányzatát is 
tevékenységenkénti bontásban. Az adóköteles intézményfinanszírozás tényleges teljesítése a 
jóváhagyott módosított előirányzat arányában történik. 
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3. §. 

 
A R. 2§. ( 5 ) bekezdés 3. számú melléklete helyébe e rendelet 3. számú táblázata lép. 
 

4. §. 
 

A R. 2.§. ( 6 ) bekezdés 4. számú melléklete helyébe e rendelet 4. számú táblázata lép. 
 

5. §. 
 
A R. 2.§. ( 8. ) bekezdés 5.számú melléklete helyébe e rendelet 5.számú táblázata lép. 
 

6. §. 
 
A R. 2.§. ( 9 ) bekezdés 6.számú melléklete helyébe e rendelet 6. számú táblázata lép. 
 

7. §. 
 

A R.2.§. ( 10 ) bekezdés 7. számú melléklete helyébe e rendelet 7. számú táblázata lép. 
 

8. §. 
 

Ezen rendelet a kihirdetés napján lép hatályba. 
 
 

16./ N a p i r e n d 
E g y e b e k 
 
a) Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2006. évre 

Előadó: Faludi Tamás polgármester  
 
/Írásos előterjesztés mellékelve. / 
 
Polgármester felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nincs Faludi Tamás 
polgármester szavazásra bocsátja. 
 
 
 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Bursa Hungarica Felsőoktatási 
Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2006. évre szóló előterjesztést 14 igen szavazattal – 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadja, és meghozza az alábbi határozatot. 
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286/2005. sz. határozat 
Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati  
Ösztöndíjpályázat 2006. évre 
 

H a t á r o z a t 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Bursa Hungarica 
Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2006. évi fordulójához 
csatlakozni kíván 
 
Megbízza Polgármestert, hogy a Nyilatkozatot írja alá, és 2005. szeptember 30-ig 
továbbítsa az OM Alapkezelő Felsőoktatási Pályázati Osztálya részére. 
 
Felelős : Faludi Tamás polgármester 
Határid ő: 2005. szeptember 30. 
 

 
 
Udvardi Illés képviselő a következőket mondja el: 
 
Mint képviselő úgy teszem meg hozzászólásomat, felelősséget érezve a város 
gazdálkodásáért, nem szeretném, ha december 31-én a Polgármester úr azt mondaná nekem, 
te is ugyanolyan felelős vagy a pénzügyekért, mint én. A mai testületi ülésen 16-17 millió 
forint került szétosztásra. Jóváhagytuk a 111 millió forintos hitelt. Megkérdezem a 
Polgármester urat, elegendőnek látja ezt a pénzt a gazdálkodásra, ami rendelkezésre áll 
december 31-ig? Én úgy érzem felelőtlen döntéseket hozunk a pénz kiáramlására. Önnek, 
mint a város vezetőjének sokkal határozottabban kellene fognia ezt a kérdést, mivel attól 
félek veszélybe fog kerülni a város gazdálkodása. 
 
Faludi Tamás polgármester mondja: 
 
A kérdés, ami elhangzott a képviselőtársamtól, hogy a rendelkezésre álló pénzt elegendőnek 
látom-e a működéshez? Természetesen elegendőnek látom a jelenlegi működési hitelt a 
gazdálkodáshoz. Nagyon szeretném, ha egy külön napirendi pontot szánnánk arra, hogy a 
jelen pillanatban a város vezetésében ki vesz részt. A város vezetése 19 emberből áll-e vagy 
csak a polgármesterből? Amennyiben 19 képviselőből, abban az esetben nincs miről 
vitatkoznunk.  
 
Farkas Mihály képviselő elmondja: 
 
Kérem a Polgármester úr közreműködését a következőkben. A Margithíd esetében a út 
kátyúsodását  sürgősen javítsák ki. Kint voltunk 2003. év tavaszán az Alpolgármester úrral és 
Béres László osztályvezetővel a Madách utcában. Konkrétan a 14. szám alatti ház előtt 
betöltött árkot néztünk meg. Béres úr gyorsan intézkedett és a mellette lévő ház előtti árok ki 
is lett takarítva.  
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Most ugyanaz a helyzet, olyan homokkupacok állnak a ház előtt, ami ráfolyt az útra is. Úgy 
gondolom, ha az önkormányzat súlyos milliókat áldoz az útkészíttetésre, akkor ne engedjük, 
hogy 1-2 felelőtlen ember az önkormányzati utakat tönkre tegye. A közterület-felügyelők 
szólítsák fel az ott lakót, állítsa vissza a vízelvezető árkot, amennyiben nem teszi meg, akkor 
kerüljön sor a bírságolásra.  
 
Szeretném megköszönni a Városgazdálkodási Intézmény munkáját, a víztoronynál az 
illegális szemétlerakót, építési törmeléklerakót felszámolták. Remélem a jövőben a TEKI 
pályázat keretében a terület további rendezése is elkészülhet.  
 
Június elején láttam az Új Kun-Majsa újságban egy fotót, hogy a polgármester 
közbenjárásával elkezdődött a  Majsa csatorna  nádtól való megtisztítása. Én most bejártam a 
Fecske utcától kezdődő részt – a Zrínyi utcáig csak egy 20 méteres szakaszon nem volt nád. 
A víz nem folyik el, bűz és szúnyog invázió van. Erre szeretnék írásban választ kapni. 
 
 
 
 
Faludi Tamás polgármester válaszában elmondja: 
 
Ha megengedi a képviselőtársam, akkor most szóban válaszolok. Amennyiben még egyszer 
megnézi azt a szakaszt, láthatja, hogy az alvégben végig megtisztították, a nádat kivágták. 
Tudom a felsőrészen ez a munka elmaradt, aminek elvégzése folyamatban van.  
A fotó nem kampány volt, inkább ez a hozzászólás. 
 
Fogl András képviselő mondja: 
 
Én is megerősíteni kívánom amit Farkas Mihály képviselő úr elmondott, valóban a Halasi 
úttól – a Zrínyi utcáig nincs a nád levágva. A Margithíd baloldalán valóban egy 20 méteres 
szakasz megvan tisztítva, a többi nincs. Kérjük Polgármester urat, hogy még az idén 
intézkedni szíveskedjék.  
 
Több alkalommal elhangzott lakossági észrevétel, hogy az utcatáblák nagyon hiányosak a 
településen. Tisztelettel kérem Polgármester urat, intézkedjen abban, hogy a közterület-
felügyelők járják be a várost, mérjék fel hol hiányoznak, hiszen az utcatáblákat az 
önkormányzatnak kell pótolni, házszámtábla kihelyezése az ingatlan tulajdonosé.  
 
Láttam kihelyezve a buszmegálló oszlopára a Malom Center hirdetési tábláját. A park és az 
Arany iskola közötti útszakaszon közlekedők ezáltal teljes egészében nem látták a balra eső 
szakaszt.  
 
Faludi Tamás polgármester megjegyzi: 
 
Ezen tábla levételre került. 
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Fogl András képviselő elmondja: 
 
Több újságban is megjelent a Sport utcának új technológiával történő aszfaltozása. 
Amennyiben a testület el tudja fogadni és támogatja, hogy ezzel a technikai megoldással 
éljünk, akkor a továbbiakban érdemes lenne alkalmazni. A jövő évi TEKI pályázatok 
kapcsán van jelentősége, mivel 1/3-ba kerül, mint a hagyományos módszer. 
 
Fő utcán a Zrínyi utca előtti buszmegállónál a csatornafedéllel kapcsolatban kaptam egy jó 
hírt, mely szerint megtörtént a helyreállítás. Szeretném megköszönni Lantos György 
közreműködését.  
 
A közterület-felügyelők munkaköri leírásába érdemes lenne belevenni az önkormányzati 
utak állágának felmérését, vizsgálatát. Az én körzetemben számos helyen vannak kátyúk: a 
Fiumei utca és a Fő utca torkolatánál és a Fiumei utcában is. Ezek kerüljenek felmérésre és 
felújításra.  
 
A mai napon jelentették be, hogy a kormány Nemzeti Fejlesztési Terv Homokhátsági projekt 
keretében több ezer tanyát kíván villamosítani, jelentős uniós források állnak rendelkezésre. 
Ha jól emlékszem 2012-ig mintegy 3500 tanya villamosítására kerülne sor Pest megye déli 
részében, illetve a Homokhátságon Bács-Kiskun megyében. Arra kérem a Polgármester urat, 
vegye fel a kapcsolatot az Államtitkár úrral, és amennyiben van lehetőség, csatlakozzunk 
ehhez a tanyavillamosítási programhoz.  
 
Volt egy javaslatom és említettem az Egyebek napirendi pont keretében vissza kívánok térni 
a Fő utca 73. szám alatti ingatlan értékesítése. Kérésem, amennyiben szeptember elsején 
sikertelenül zárulna az árverés, akkor a múzeum vezetőinek kérését figyelembe véve, azt a 
ingatlant ingyenesen adjuk át használatra a múzeumnak. Az általuk kezelt múzeumi 
értékeket biztonságba el tudják helyezni, és a munkálatokat folytatni tudják, természetesen az 
új múzeum megépítéséig.  
 
Kérdezem a Polgármester úrtól, olvasom a Majsa Napok programját, néhány hónappal 
ezelőtt döntöttünk arról, hogy a Kiskun Települések Szövetséghez csatlakozunk, Bán Jenő úr 
Kiskunfélegyháza alpolgármestere ennek a szervezetnek a kiskun kapitánya, meghívásra 
került-e? 
 
Faludi Tamás polgármester válaszolja: 
 
Természetesen meghívásra került, és még nagyon sok vendéget meghívtunk. Most is 
megragadom az alkalmat a képviselő-testület nevébe a tisztelt, kedves városlakókat is 
szeretettel hívjuk és várjuk a Majsa napi rendezvénysorozatra. E rendezvény fő része a 
Fúvószenekari Fesztivál, remélhetőleg nagy sikerrel.  
 
Udvardi Illés képviselő mondja: 
 
Kérdést kívánok feltenni Terbe Zoltán képviselőtársamhoz, mi van az emeltszintű szociális 
otthon építésével? 
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Terbe Zoltán képviselő ismerteti: 
 
A lejártidejű határozatok között ezt a témát említettük. Másfél éve vetődött fel ennek a 
kérdése, az ajánlattevővel ez idő alatt bizottsági szinten háromszor sikerült egyeztetni. 
Minden bizottság más határozatot hozott ezzel az üggyel kapcsolatban. Az első meghallgatás 
során a konzorciumi szerződésben azt a kifogást találta az illetékes bizottság, hogy a 
Kistérségi Kht. mit keres benne. Akkor a bizottság nem támogatta a Kistérségi Kht-val 
együtt való megalakulását a konzorciumnak. Ezek után a Vagyongazdálkodási bizottsághoz 
került az ügy, aki pénzügyi feltételeket kívánt beépíteni a szerződésbe.  
 
Az ajánlattevőt a testület ez irányú döntéséről nem tájékoztatta hivatalosan. Ha más ügyben 
nem jár el a hivatalban véletlenül, akkor nem kapja kézhez a határozatot, ami erre 
vonatkozott. Miután tudomást szerzett a határozatban foglaltakról, hogy milyen feltételekkel 
kívánja az önkormányzat ezt a konzorciumot létrehozni, úgy tudom elállt a további 
tárgyalásoktól, mivel a megváltozott feltételeket nem tudta elfogadni. Erről hivatalos 
értesítés, tárgyalás nem történt. Időközben az a pályázati kategória, amely a vásártér 
megépítésére juttatott volna számára vissza nem térítendő támogatást, az megszűnt. A 
befektető felfüggesztette az ilyen irányú tevékenységét, mivel 1,5 év alatt érdemi döntés nem 
született. 
 
Udvardi Illés képviselő a következőket mondja: 
 
Megtörtént az utcákban a közlekedési táblák kihelyezése. A bejáró hatóság nem volt 
tekintettel arra, hogy az utcákban vannak üzletek, ahová áruszállítás történik Ez a probléma 
jelentkezik az Iskola utca és a Vásárköz között lévő italbolt esetében is, nem tudnak 
megállni. Javasolom ezeket a táblákat egészítsük ki azzal, hogy árúszállítás céljából meg 
lehessen állni.  
 
Amit a Fogl képviselő úr felvetett a múzeum ügyével kapcsolatosan, A Fő u. 73. számú 
ingatlan felajánlásával nem értek egyet. Mivel egy lakóházról van szó, abban az udvarban 
más személy is lakik.  
 
A közeli napokban a Majsa Fórum újságban megjelent cikk, mely a következőket 
tartalmazza: felmérést végeztek és a lakosság véleménye az volt, hogy 60 százalékban 
korruptálhatók a képviselők. Én szeretném ha választ kapnék arra, hogy konkrétan melyik 
képviselőre gondol a szerző, a magam részéről a leghatározottabban ezt visszautasítom. 
Engem nem korruptált senki és nem tartom magamat korruptnak.  
 
Faludi Tamás polgármester mondja: 
 
A Képviselő úr felvetéseit bizottságnak ki fogom adni. A Fő utca 73. szám alatti ingatlanra 
vonatkozóan csak annyit, képviselő-testületi döntés nem született ebben a kérdésben, a 
Vagyongazdálkodási bizottságnak kell erről előterjesztést tenni.  
 
 
 
 



 - 77 - 

Kiss Károly képviselő elmondja: 
 
A nyári szünet előtti testületi ülésen már kértem, most megismétlem – mivel nem történt 
intézkedés – a Régiposta utca végén újonnan épült ház előtt állandóan áll az esővíz ugyanis 
ott árok volt, amit betemettek, a víznek lefolyása nincs. A tél beállta előtt a munka nem kerül 
elvégzésre, akkor fel fog fagyni az út. A házépítéséhez, amikor hozzájárult az önkormányzat, 
olyan álláspont született, hogy a templom felöli oldalon parkolóhelyek kerülnek kialakításra. 
Javasolom, a szakbizottság járja be a Régiposta utcát, annak baloldali része lejt, de az árok 
széle fűvel fel van nőve, a víz nem bír elfolyni. Ismételten kérem ennek megoldását. 
Továbbá kérem kerüljön tábla kihelyezésre a városon áthaladó gépjárművek sebesség 
korlátozására. 
 
 
 
 
 
Udvardi Illés képviselő ismerteti: 
 
Az elmúlt napokban a Polgármester úrral tárgyaltam erről, de újra szóvá kell tennem a Szent 
László utcában a vízelvezetést. Kérem a Polgármester urat, intézkedjen ez ügyben. Most 
ígéretet kaptam arra, hogy Majsa napok után megoldódik a bolt előtti feltöltés.  
 
 
Faludi Tamás polgármester a következőket mondja: 
 
A mai napon nem először és nem utoljára szeretném feltenni a kérdést, hogy a város vezetése 
csak én belőlem egy személyből áll-e vagy a képviselő-testületből?  
A Szent László utcát megnéztük, sajnos megvan süllyedve a csatorna, ezért nem tud a víz 
lefolyni. A Vízgazdálkodási Társulattal tárgyaltunk, a következő ütemben megoldásra 
javasolt a csapadékvíz elvezetése. Készül rá egy költségszámítás, ami a bizottságok elé fog 
kerülni.  
 
Terbe Zoltán képviselő megjegyzi: 
 
Valóban az idei nyár csapadékos volt, azok a vízelvezetési problémák, amik csak kora 
tavasszal jelentkeznek, most nyáron is folyamatosan felléptek. Ezért mindenki abban 
gondolkodik, hogy el kell vezetni a vizet, minden áron. Én még mindig azt a véleményt 
képviselem, amit év elején a költségvetés elfogadásakor a képviselő-testület megszavazott, 
hogy a városnak komplex vízelvezetési tervet kell készíteni. Mivel lesz még aszályos 
esztendő és akkor vissza kell tartani a vizet. Erre már a pénzügyi keretet megszavaztuk az év 
elején, és más célra el is költöttük. Javasolom a tervszerűség útján menjünk tovább, hiszen 
uniós pénzeket úgy néz ki sikerül szerezni a kiskunmajsai belvíz problémák kezelésére 2007. 
évtől – 2013. év között bekerül a nemzeti fejlesztési tervbe a Homokhátsági vízháztartás 
problémájának megoldása. Amennyiben 2007-re elkészül ez a tervünk, abban az esetben 
tudnánk pályázatot benyújtani. Még egyszer javasolom, komplex városi csapadékelvezető 
tervet készítsük el vagy kezdjük el a terv elkészíttetését.  
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Faludi Tamás polgármester elmondja: 
 
Egy hosszú távú elképzelésbe belefér, de most legfontosabb a vízelvezetése. A testület 
egyetértésével folynak a tárgyalások, majdnem az egész városra kiterjedő csapadékvíz 
elvezetési terv elkészítésére, mely árajánlat ide fog kerülni.  
 
Udvardi Illés képviselő közli: 
 
Szeretnék választ kapni a feltett kérdésemre, kit értenek a képviselők korrupciója alatt? 
 
Faludi Tamás polgármester megkérdezi: 
 
Kitől várja a Képviselő úr a választ? 
 
Udvardi Illés képviselő válaszolja: 
 
Aki ezt leírta. 
 
Faludi Tamás polgármester  elmondja: 
 
Nem én írtam. Úgy gondolom a képviselők azzal egyetértenek, senki nem érzi itt magát 
korruptnak. Kérdezem Képviselőtársaimat ki írta ezt a cikket? Nincs közöttünk, azért 
kérdezem ki válaszoljon a feltett kérdésre? Természetesen a képviselő-testület minden tagját 
érinti ez a vád.  
 
Udvardi Illés képviselő megjegyzi: 
 
Javaslatom, hogy módosítsák ezt a cikket. 
 
Kertész Farkas Zsuzsanna képviselő mondja: 
 
A cikk íróját biztosan meg lehetne hívni, mivel ez egy reprezentatív felmérés, esetleg az 
alapadatokat ki lehetne kérni az újságtól. 
 
Terbe Zoltán képviselő ismerteti: 
 
A cikkben megjelent reprezentatív felmérést a Majsa Alapítvány készítette, elég komoly 
összeget áldozott ennek érdekében. Egy profi céget bízott meg ezzel a feladattal. A Majsa 
Alapítványnak kell arról dönteni, hogy az általa pénzügyi finanszírozással megvalósult 
tanulmányok részleteit kinek és milyen módon adja át.  
 
Faludi Tamás polgármester a következőket mondja: 
 
Örülök neki, hogy a Majsa Alapítvány ilyen mérvadóan belefolyik a kiskunmajsai közéletbe. 
Főleg annak örülök igazából, hogy a Majsa Alapítvány a 12.000 lakosból 225 főt 
megkérdezett, és erre mondja, hogy reprezentatív közvélemény kutatás. Annak viszont 
egyáltalán nem örülök, és a leghatározottabban kikérem a magam részéről is,  hogy 225 
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lakosnak az 57 százalékára azt mondani, hogy  Kiskunmajsa város lakosságának a 
véleménye. Ezt kicsit durvának tartom és elutasítom. Azt sem tudjuk kit kérdeztek meg, 
milyen korosztályt, milyen beállítottságúak voltak. Azt sem tudjuk ez a profi cég ki volt, 
talán ennek személye nem titkos. Ezt mindenképpen ki lehet kérni magunknak, akár a 
képviselő-testület kollektívan is, mivel a döntés érinti a Terbe képviselőtársamat is, 
függetlenül attól, hogy a Majsa Alapítványnak oszlopos tagja.  
 
Továbbá bejelentést kívánok tenni – mely holnap az Új Kun-Majsa újságban is meg fog 
jelenni – a város nagyrészében pletykaszinten van, éppen ezért szeretném tájékoztatni 
képviselőtársaimat és város lakosságát is, hogy személyem ellen Ügyészségi Nyomozó 
Hivatal nyomozást folytat, hivatalos személy megvesztegetés vádjával. Ezzel vagyok 
gyanúsítva, az eljárás május óta folyik. Ez alatt a néhány hónap alatt egyetlen egyszer 
behívtak az Ügyészségi Nyomozó Hivatalba elbeszélgetésre. Akkor én annyit tudtam 
elmondani, amit most is, természetesen ilyenről szó sincs. 
 
 
A vád, hogy én Fogl András képviselő úrnak 2 millió forintot, Farkas Mihály képviselő 
úrnak pedig 500.000,- Ft-ot ajánlottam fel azért, hogy a víziközmű kiválásakor Balázs 
Károly urat támogassák. Erre én annyit tudtam mondani, hogy természetesen ilyen nem volt. 
Nem egyedül vagyok ebben, hanem Nagy Béla képviselőtársammal, aki szintén ugyanezzel 
van megvádolva. A nyomozás lezárásakor is ugyanígy fogom tájékoztatni a város lakosságát 
és a képviselő-testületet. 
 
Mivel több kérdés, hozzászólás nincs megköszönöm a megjelenést, és az ülést 18,30 órakor 
bezárom. 

 
 

K. m. f. 
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